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Lucrările şedinţei se desfăşoară prin mijloace electronice, printr-o platformă on-line 
de videoconferin ţă , începând cu orele 16:00, în Sala de Consiliu „ I. L. Caragiale" din 
sediul Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11 - 13, Bucureşt i. 

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 
- Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti ; 

- Doamna Niţă Elena, Secretar General al Sectorului 2 ; 
- Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrărilor şedinţe i , doamna Secretar Genera l al Sectorului 2, Elena 
Niţă, face prezenţa consilierilor. Din totalul de 27 consilieri locali, au fost prezenţi 26 de 
consilieri local i. Doamna consilier local Enache Nicuţa fiind absentă motivat, conform 
cererii înregistrată la Cabinet Secretar General Sector 2 sub nr. 1383/27 .03.2024. 
Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşti s- a 
făcut în scris, conform prevederilor art. 134, alin. (1), lit. „a" din O.U.G nr.57/20 19, 
privind Codul administrativ cu modifi cările ş i completările ulterioare, inv itaţia la şedinţă 
precizând data, ora ş i procedura ele desfăşurare a acesteia. Di spozi ţ i a Primarului 
Sectorului 2 înregi strată sub nr. 553/2 1.03 .2024, a fost adusă la cunoştin ţa publică prin 
afi şa re la avizierul Primăriei Sectorului 2 din str. Chiristigiilor nr. 11 - 13 I site-ul 
institu ţi e i , în termenul prevăzut ele art. 134 alin. (3) din O.U.G nr.57/20 19 privind Codul 
administrativ. 
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ORDINEA DE ZI 

Aprobarea Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Sectoru lui 2 al 
Municipiului Bucuresti din data ele 28.02.2024 
Aprobarea Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consil iul ui Loca l al Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşt i clin data ele 11 .03.2024 

1 VIZAT 
spre neschlmbare 

SECRETAR GENER.AL 



3 Proiectul de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului cadru privind regimul 
finanţărilor nerambursabile din fondurile bugetului local a l Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşti , alocate pentru act ivităţi nonprofit potrivit Legii nr. 350/2005, 
cu modificările ş i completările ulterioare 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 a l Munic ipiului 
Bucuresti 

4 Proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru orga111 zarea ş 1 

funcţionarea comisiilor de evaluare a propunerilo r de proiecte ş i a comis iei de 
soluţionare a contestaţiilor constituite în baza Legii nr. 350/2005, cu modificările ş i 

completările ulterioare 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MlHA lU - Primarul Sectorului 2 a l Municipiului 
Bucureşti 

5 Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind acoperirea costurilor 
lucrărilor de protejare ş i de intervenţie asupra monumente lor istorice de pe raza 
Sectorului 2, precum ş i a condiţiilor pe care trebuie să le îndeplinească proprietarii 
acestora 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MlHAIU - Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului 
Bucureşt i 

6 Proiect de hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgenţă pentru depăşirea unor 
s ituaţii de dificultate (CA) 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

7 Proiect de hotărâre privind aprobarea unui ajutor d e urgenţă pentru depăş irea unor 
situaţii de dificultate (GLC) 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 a l Municipiului 
Bucureşti 

8 Proiectul ele hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgenţă pentru depăşirea unor 
s ituaţii de dificultate (BL) 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 a l Municipiului 
Bucureşti 

9 Proiect ele hotărâre privind aprobarea eşalonării la plată a sumelor datorate 
bugetului local pentru o persoană fiz ică cu obligaţii fi sca le restante faţă de bugetul 
local a l Sectorului 2, Bucureşti , pentru o perioadă de 36 luni (CBG) 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 a l Municipiului 
Bucuresti 

10 Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de Funcţii , 

Regulamentului de Organizare ş i Funcţ ionare ale Direcţiei Generale de As i stenţă 

Socială ş 1 Protecţia Copilului Sector 2 ş 1 a Regulamente lor de Organizare ş 1 

Functionare ale Serviciilor Socia le din cadrul Directiei Genera le de Asistentă Socială 
' ' ' 

ş i Protecţ ia Copilului Sector 2 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 a l Munic ipiului 
Bucuresti 

11 Proiect ele hotărâre privind încheierea contractului de parteneriat pentru formarea 
profesională a elevilor pnn învăţământul dua l între operato rul economic 
SOClETATEA DE TRANSPORT BUCUREŞTI STB S.A., Liceul Tehnologic 
"Nikola Tesla" ş i Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 a l Municipiului 
Bucuresti 
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12 Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului 
Bucureşt i pentru împuternicirea expresă a Consi liului Local al Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşt i , de a achizi ţ i ona pentru şi în numele Municipiului Bucureşt i 

terenul situat în Bucureşti , Sector 2, Aleea Arubium nr. 65-7 1, IE 243633 , precum ş i 

transmiterea acestuia în administrarea Consil iului Local al Sectorului 2 pnn 
Administraţia Domeniului Public Sector 2 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

13 Proiect de hotărâre privind solicita rea acordului Consiliului General al Municipiului 
Bucureşti pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşt i , de a achiz i ţ iona pentru şi în numele Municipiului Bucureşt i 

terenul situat în Bucureşti , Sector 2, str. Giuseppe Verdi nr. 6-8, Lot I -Parc Verdi, IE 
2 14246, precum ş 1 transmiterea acestuia în administrarea Consiliului Local al 
Sectorului 2 prin Administraţia Domeniului Public Sector 2 
Iniţiator : RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucuresti 

14 Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului 
general pentru obiectivul de investiţii de interes local: „Reabilitare ş i modernizare 
sistem rutier Strada Ziduri între Vii, Sector 2, Bucureşti " 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

15 Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului 
general pentru obiectivul de in vesti ţii de interes local : „Reabilitare ş i modernizare 
sistem rutier Strada Ion F loruţă, Sector 2, Bucureşti" 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

16 Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului 
general pentru obiectivul de investiţii de interes local: „Reabilitare ş i modernizare 
sistem rutier Strada Pâncota, Sector 2, Bucureşti" 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primaru l Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

17 Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului 
general pentru obiectivul de invest i ţii de interes local: „Reabi lita re şi modernizare 
sistem rutier Strada Ghinea Brătăşanu, Sector 2, Bucureşti" 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşt i 

18 Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului 
general pentru obiectivul de invest i ţ ii de interes local: „Reabilitare ş i modernizare 
sistem rutier Strada Sfinţilor, Sector 2, Bucureşti" 

Iniţiator: RADU-NICOLAE Ml HAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

19 Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului 
general pentru obiecti vul de in vestiţ ii de interes local: „Reabilitare ş i modern izare 
sistem rutier Strada Dimineţii , Sector 2, Bucureşti" 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşt i 
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Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului 
general pentru obiectivul de investi ţii de interes local: „Reabilitare ş i modernizare 
sistem rutier Strada Marcu A. Zamfir, Sector 2, Bucureşti" 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului 
general pentru obiectivul de in vestiţii de interes local: „Reabilitare şi modernizare 
sistem rutier Strada Monumentului, Sector 2, Bucureşti" 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucuresti 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a devizului 
general pentru obiectivul de investiţii de interes local: „Reabilitare ş i modernizare 
sistem rutier Strada Italiană, Sector 2, Bucureşti" 
Iniţiator : RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucuresti 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului 
general pentru obiectivul de investiţii de interes local „Consolidare, modificare, 
reabilitare, extindere, supraetajare ( S/DS+ P+ lE), cu păstrarea unor elemente de 
structură existente la clădirea C7-Atelier Dotări (sediu A.D.P.Sector 2), desfiinţare 
cl ădiri C5-Magazie parcări ş i C6- Atelier Vulcanizare" 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucuresti 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului 
general pentru obiectivul de investiţii de interes local „Lucrări de instalare cu 
proiectare in c lusă panouri fotovoltaice - Sediu ADP S2" 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucuresti 

25 Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului 
general pentru obiectivul de investi ţii de interes local „Lucrări de instalare cu 
proiectare inclusă panouri fotovo ltaice - Sera Pantelimon, Sector 2, Bucureşt i" 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primaru l Sectorului 2 al Municipiului 
Bucuresti 

' 
26 Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici Ş I a 

devizului general la faza Proiect tehnic de execuţie pentru proiectul „Reabili tarea ş i 

modernizarea imobi lului - Grădiniţa nr. 280", obiectiv finanţat prin P.O.R 2014-2020 
- cod SMIS 1243 14, aprobaţi prin H.C.L. Sector 2 nr. 187/ 2018, cu modificări le ş i 

completările ulterioare 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHATU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

27 Proiect de hotărâre pentru modificarea Ş I completarea H.C.L. Sector 2 nr. 
281/28.06.2023 privind aprobarea devizului general Ş I a indicatorilor tehnico
economici actua lizaţ i la fa za Proiect Tehnic, la obiectivul de investiţii „Construirea 
de l ocuinţe nZEB plus pentru tineri - Bulevardul Basarabia nr. 151 " 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MII-IAIU - Primaru l Sectorului 2 al Municipiului 
Bucuresti 
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28 Proiect de hotărâre privind realizarea unor lucrări de amenajare a terenului aferent 
imobilului din str. Ramuri Tei nr. 22, sector 2, Bucureşti 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucuresti 

29 Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliu lui General al Municipiului 
Bucureşti pentru împuternicirea expresă a Consil iului Loca l al Sectorului 2 de a hotărî 
cu privire la participarea ş i derularea „Misiunii I 00 oraşe inteligente ş i neutre din 
punct de vedere climatic până în anul 2030", iniţiativă a Comisiei Europene demarată 

în cadrul Programului Orizont Europa 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

30 Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului Adiţiona l nr. 1 la Acordul de 
Parteneriat încheiat între Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti , G rădiniţa nr. 137 ş i 

Direcţia Generală pentru Administrarea Patrimoniului Imobiliar Sector 2, pentru 
realizarea proiectului „Servicii de educaţie timpurie complementare pentru Grădin iţa 

nr. 137 din Sectorul 2, Bucureşti", precum ş i pentru modificarea şi completarea 
H.C.L. Sector 2 nr. 114/2023, cu modificările ş i completările ul terioare 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

31 Proiect de hotărâre pentru actua lizarea prevederilor art. 4 lit. (b) din Anexa nr. I la 
Hotărârea Consiliului Local Sector 2 nr. 142/05.04.2023 privind aprobarea 
Metodologiei de emitere a "Autorizaţiei privind desfăşurarea activităţ il or prevăzute 

de grupele CAEN 561 - restaurante, 563 - Baruri ş i alte activităţi de servire a 
băuturilor ş i 932 - Alte activităţi recreative ş i distractive, pe raza Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşti 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucuresti 

32 Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar pentru Parohia Parcul 
Călăraş i , Bulevardul Basarabia nr. 2, sector 2, Bucureşti (S ituaţ ia de lucră ri nr. 2, din 
Contractul nr. 60/07 .11.2023) 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

33 Proiect de hotărâre pentru modificarea ş i completarea Hotărâ rii Consiliului Local 
Sector 2 nr. 3/30.0 1.2019, astfe l cum a fost modificată şi completată prin Hotărârea 
Consiliului Local Sector 2 nr. 246/24.07 .2022 privind stabilirea unor normative de 
cheltuieli la nivelul autorităţi l or administraţi e i publice ale Sectorului 2 
Iniţiator: RADU-NI COLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucuresti 

34 Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului de atri buire a locurilor de 
parcare pe bază de abonament în pa rcările publice de pe raza Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşti afla te în administrarea ş 1 exploatarea Admin istraţi ei 

Domeniului Public Sector 2 
Iniţiator : RADU-NICOLAE MIHAIU - Primaru l Sectorului 2 al Municipiului 
Bucuresti 

35 Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general consolidat al Sectorului 2 
al Municipiului Bucureşti pe anul 2024 
Iniţiator : RADU-NICOLAE MIHAIU - Primaru l Sectoru lui 2 al Municipiu lui 
Bucureşti 
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Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Bună ziua, voi efectua prezenţa prin apel nominal: Anghel Florin, Badea Ancia Simona, 

Calotă Constantin Emilian, Catone Magdalena Marta, Ch iril ă Alexandra Elena, 

Constantin Mihai, Costache Adrian, Croitoru Angel, Dinu Alexandru, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, are o solicitare în sensul motivării absenţe i , fiind j usti ficată cererea, 

Feraru Cosmin, Feroiu Dumitru Silviu, Georgescu Elena Daniela, Iliescu Constantin 

Cristinei, Iordache Florina Isabela, Lăzăroiu Ioana Gela, Matei Vasile Silviu, Nedel cuţ 

Radu, Nicolescu Claudiu, Panaitescu Tudor Andrei, Pasciuc Paula, Pellegrini Marius 

Ovidiu, Popescu Lenuţa, Predescu Matei Petre, Săftoiu Claudiu, Waspusch Gabriel 

Virgiliu. Şedinţa poate continua fără probleme, prezenţa consilieri lor permite. 
Domnul consilier local Dincă Adrian: Bună ziua, îmi cer scuze sunt prezent ş i eu! 

Se supune la vot Ordinea de zi a şedinţei ordinartl a C.L.S.2 din data de 

27.03.2024 şi aprobat<I de către Cons iliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 21, 

NU - I, ABT - 2, NU VOTEAZĂ - 2. , 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel, Costache Adrian, Anghel Florin, 

Ca lotă Constantin-Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Georgescu Elena-Daniela, 

Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa , Feraru 

Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Săftoiu Elwis-Claudiu. 
ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru. 
NU VOTEAZĂ: - Catone Magdalena-Marta, Nicolescu C laudiu . 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşed inte de şedinţă: Aş ciori să 

iau avizele întâi, de la comisii. Buget? 
Doamna consilier local Badea Anda Simona: Aveţi Nefavorabil, pentru toate 

pro iectele. 
Domnul consi lier local Săftoiu Claudiu: Juridi că - Nefavorabil, pentru toate 

proiectele. 
Domnul consilier local Panaitescu Tudor Andrei: Urbanism - Nefavorabil pentru 

toate. 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Învăţământ- Proiectul 4 şi 26 pozitiv, 

restul sunt Aviz negativ. 
Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şedin ţă: Protecţie 

soci a l ă, nu ştiu dacă avem? 
Domnul consilier local Croitoru Angel: Administrare patr imon iu - Aviz Negativ. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte ele şedin ţă : Deci, la 

Protecţia soci a l ă - Aviz negativ. Ecologie? 
6 



Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Ecologie - Aviz favorabil. 
Domnul consilier loca l Waspusch Virgiliu Gabriel: Servicii publice, n-am avut 

proiecte de avizat. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Deci, Ia 

Servicii publice n-avem aviz ş i Ia Transparenţă, Favorabil! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Domnul preşedinte, dacă-mi 

permiteţi , înainte de a începe? Mai deunăzi m-am uitat pe youtube ş i văd un clip de 

prezentare al domnului primar, Radu Mihaiu. Oe mult timp n-am mai râs cu aşa poftă la 

acel clip. Domnul primar ne prezenta ca reuşit în 4 ani de zile să dărâme nişte gărduleţe 

din jurul blocurilor. Dacă asta este cea mai mare realizare a dvs. după cum reiese din 
filmul prezentat de dumneavoastră, trebuie să mergeţi la doctor să ştiţi , neapărat, dacă 

asta este realizarea dumneavoastră! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Eu 

zic să intraţi mai mult pe youtube, o să vedeţi multe alte realizări. Le prezint pe fi ecare pe 
rând ş i asta este una dintre ele. Într-adevăr, faptul că se schimbă mentalitatea despre cum 

arată spaţiul public ş i ce facem cu spaţ iul din jurul blocurilor, da, este una dintre reali zări , 

una dintre. Avem peste 1300 de proiecte realizate în acest mandat. Să ştiţi că le-am 

numărat! Nu, nu, doar clin acest mandat, 1300 clin acest mandat. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Sunte ţi sigur că nu le-aţi 

numărat ş i pe cele ale lui Mihai Toader, clin mandatul trecut? 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte ele şedinţă: Domnule 

Feroiu? 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Da, dl. Primar să ştiţi că nu vă mint 

ceea ce să vă povestesc acum! Seara, eu de obicei îmi las copilul la desene animate ş i mi

a apărut ş i mie clipul dvs. ş i vreau să spun că mi s-a speriat copilul. Vorbesc serios ş i nu 

glumesc! În principiu, să ştiţi că acel proiect cu gărduleţele de care vorbiţi dvs. că le-aţ i 
dat jos aveţ i un proiect făcut ele mine prin care trebuia să plantaţi garduri vii pe care nu 

le-aţi spus în practică. Mă gândesc că nu corespunde cu viziunea dvs . ş i nu vreţi mai mul t 

spaţiu verele ş i mai mult oxigen în Bucureşti ? Atât am avut de spus! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Eu 

cred că nu v-aţi citit proiectul domnule Feroiu, pentru că nu prevedea garduri vii proiectul 

dumneavoastră ! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Cred că aveţ i o memorie foarte 

scurtă . Pe l ângă faptul că sunteţ i puţin mincinos, aveţi şi o memorie foa rte scurtă. Dacă 

vre ţi , vi-l mai trimit o dată sau îl citim acum în direct. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : Vă 

rog frumos! Era ceva cu concurs, cu ci-astea, nu era cu garduri vii. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Era exact cu garduri verzi, 

obligativitatea de garduri verzi, dat jos toate gardurile ş i obligativitatea de garduri verzi 

puse la toate blocurile. Deci, credeţi -mă pe cuvânt! L-am scris ş i ş tiu foa rte bine ce am 

aprobat! 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: În 

continuare zic că n-aţi citit acel proiect. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnul Primar sunt două variante: 

ori o citiţi dvs. ori vă cereţi scuze anticipat? Cum vreţ i să faceţi? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Eu 

zic să-l citiţi dumneavoastră, să vedeţi că nu este despre garduri vii! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Eu zic să-I cititi dumneavoastră si ' . 
mai uşor cu aceşti bani aruncaţi în youtube că speriaţi copiii! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Vreau să- I întreb pe domnul 

primar de youtube, cine vă plăteşte toate aceste clipuri , Primăria Sectorului 2 sau 

dumneavoastră? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Puteţi să urmăriţi , să ştiţi! Întrebaţi nişte colegi care se pricep la acest lucru ş i puteţi să 

urmăriţi. Sunt plătite de către Uniunea Salvaţi România. 

Domnul consilier local lliescu Constantin Cristinei: Păi asta e, din banul public? 

Aşa este! Asta vă întrebam? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Sunt bani prevăzuţi pentru aşa ceva. Eu n-am făcut ca colegii dvs . să plătesc din bani 

publici, că am văzut reclame la televizor, să plătesc din bani publici acest lucru, de la 

primării! Vă zic, pe la Primăria Sector 4, de exemplu, am văzut reclame plătite din bani 

publici. La Primăria Sectorului 2 n-aţi văzut! Aţi văzut plătite de partid, cum este legal ş i 

normal într-o democraţie. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Deci tot publici sunt ş i ăşt i a, că 

sunt din banii contribuabilului, ai mei, ai colegilor mei, ai tuturor. Tot bani publici! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Deci aceşti bani sunt, ca să exp lic, poate e important pentru oameni să în ţe leagă ! Aceşti 

bani sunt distribuiţi de Guvernul României către partide poli tice în funcţi e de rezultatele 

obţinute la alegeri. Ceea ce înseamnă că practic aceşti bani sunt plătiţi din taxele ş 1 

impozitele celor care au ales USR! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Pe banul public? Asta e! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i: 

Înseamnă, dacă zi ceaţ i că e banul dumneavoastră, mă bucur că aţ i votat USR. Sper să 

faceţi acest lucru cu Alianţa Dreapta Unită ş i pe 9 iunie! 

Se supune la vot, p1111ct11! 111-.J ap!'obal'ea Pl'ocesu/ui-vel'bal al şedinţe i ol'dina!'e a 

Consiliului local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti din data de 28.02.2024 şi 

aprobat de cătl'e Consiliul Local Secto!' 2 cu u!'mătol'ul cvorum: DA - 24, NU - 1, ABŢ -

1, NU VOTEAZĂ - O. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Neclel cuţ Radu, 

G
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Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrin i Marius-Ovidiu, 
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Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel , Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Nicolescu Claudiu, Anghel F lorin, Calotă Constantin-Emilian, 

Constantin Mihai, Dincă Adrian, Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa , Feraru Cosmin, Iordache Isabela 

Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Săftoiu Elwis-Claudiu. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu. 

NU VOTEAZĂ: -

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aş 

dori să retrag de pe ordinea de z i proiectul numărul 34, cel care priveşte regulamentul 

parcărilor de la Primărie şi de lângă parc, din Parcul Tei. A sta pentru că în urma 

dezba terii publice de ieri au apărut idei bune care cred eu că pot fi integrate în acest 

regulament ş i aş vrea să îmi iau timpul necesar să le integrez ş i să revin cu acest proiect 

pentru o şedinţă viitoare. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Sunteţi s igur că numai proiectul 

34 îl retrageţi? M ai multe nu? De la 20 la 34, nu le retrageţ i ? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Vreau ş i eu vă rog un drept la 

replică, dacă se poate? Am mânuţa ridicată domnule preşed inte ! 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Sigur, 

domnule Feroiu, spuneţi! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Dl. Primar ştiţi eu vă fac mincinos, 

dar vă fac mincinos ş i acum pe faţă! Articolul 5 al proiectului de hotărâre, se aprobă 

înlocuirea cu garduri vii a împrejmuirilor confecţionate din diferite materiale ce 

delimitează spaţiile verzi, grădinil e aferente, ansambluri de locuin ţe, condomii. Deci ş i 

aici e descrierea! Deci, în afară de faptul că nu şt iţi proiectele pe care l e-aţi aprobat, mai 

ş i minţi ţ i. Ei vă fac mincinos, ca să ştiţi. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşti: Mă 

scuzaţi, eu n-am aprobat acest proiect, Consiliul Local a aprobat, dar revin. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnul Primar, e vorba de 

dumneavoa stră , încercaţ i să nu mai fiţi atât de mult pol itician. V-am mai dat un sfat ş i 

când probabil ţineaţi mai mult la a lia nţa cu PNL-ul, v-aţi transformat într-un politician 

clas ic. Veţi pierde, pentru că minţiţi mult prea mult! 

Domnul cons ilier local Pe llegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Aş ciori să 

supun aprobării Procesul-verba l pentru şedinţa din data de 11 martie. 

Se supune la vot, p1111ct11/ 11r.2 aprobarea Procesului-verbal al şedinţei ordinare a 

Cons iliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti din data de 11.03.2024 şi 

aprobat de către Cons ;/iul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 23, NU - !, ABŢ -

2, NU VOTEAZĂ - O. 
Cons ilierii locali ai Sectorului 2 au votat as tfel: 
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PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Anghel Florin, Ca lotă Constantin-Em ilian, Constantin Mihai, 

Dincă Adrian, Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Săftoiu Elwis-Claudiu . 
ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru. 
NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal a doalllnei consilier local Pasciuc Paula: PENTRU 

Este prezentat punctul 11r. 3, proiectul de hotlirâre pentru aprobarea 

Regulamentului cadru privind regimul finanţărilor nerambursabile din f ondurile 

bugetului local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, alocate pentru activităf i 

nonprofit potrivit Legii nr. 35012005, cu modificările şi completările ulterioare 

Se supune la vot, punctul nr.3 proiectul de hotlirâre pentru aprobarea 
Regulamentului cadru privind regimul finanjărilor nerambursabile din fondurile 

bugetului local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, alocate pentru activităţi 
nonprofit potrivit Legii nr. 35012005, cu modificările şi completările ulterioare şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următoru/ cvorum: DA - 14, NU - 9, ABŢ -
3, NU VOTEAZĂ - O. 

Consi lierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Georgescu Elena-Daniela, Popescu Lenuţa, Anghel Florin, 
Lăzăroiu Ioana Gela, Iliescu Constantin Cristinei, Constantin Mihai, Ca l otă Constantin
Emilian, Pasciuc Paula, Dincă Adrian. 

ABŢIN ERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru, Săftoiu Elwis-Claudiu . 
NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul 11r. 4, proiectul de !1otlirâre privind aprobarea 

Regulamentului pentru organizarea ş i f uncf ionarea comisiilor de evaluare a 
propunerilor de proiecte ş i a colllisiei de solu/ionare a conte.stafiilor constituite În baza 

Legii nr. 35012005, cu lllodificări/e şi completările ulterioare 

Se supune la vot, pu11ct11I 11r.4 proiectul de hotltrâre privind aprobarea 

Regulalllentului pentru organizarea şi fimcfionarea comisiilor de evaluare a 
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propunerilor de proiecte şi a comisiei de soluţionare a contestaţiilor constituite În baza 

Legii nr. 35012005, cu modificările şi completările ulterioare şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, NU - 9, ABŢ- 3, NU VOTEAZĂ 
- O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelleg rini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virg iliu-Gabriel , Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Calotă Constantin-Emilian, Constantin Mihai, 

Dincă Adrian, Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cristine i, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa . 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru, Săftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Anghel Florin: 

ÎMPOTRIVĂ. 

Este prezentat punctul nr. 5, proiectul de hotlirâre pentru aprobarea 

Regulamentului privind acoperirea costurilor lucrărilor d e protej are şi de intervenţie 

asupra monumentelor istorice de pe raza Sectorului 2, precum şi a condiţiilor pe care 

trebuie să le îndeplinească proprietarii acestora 

Se supune la vot, punctul nr.5 proiectul de hottlrâre p entru aprobarea 

Regulamentului privind acoperirea costurilor lucrărilor d e protejare şi de intervenţie 

asupra monumentelor istorice de p e raza Sectorului 2, precum şi a condiţiilor pe care 

trebuie să le îndeplinească proprietarii acestora şi aprobat de către Consiliul Local 

Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, NU - 9, ABŢ - 3, NU VOTEAZĂ- O. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Ele na, Croitoru Angel , Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virg iliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Ca l otă Constantin-Ernilian, Constantin Mihai, 

Dincă Adrian, Georgescu E lena-Daniela, Iliescu Constantin Crist ine i, Lăzăroiu Ioana 

Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silv iu, Dinu Alexandru, Săfto iu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul III'. 6, proiectul de ltotlirâre p rivind aprobarea unui {lj
0

ll/Or 

de urgenfă pentru depăşirea unor situa/ii de dificultate (CA) 
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Se supune la vot, punctul nr.6 proiectul de hotărâre privind aprobarea unui ajutor 

de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate (CA) şi aprobat de către Consiliul 

Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 23, NU - O, ABŢ - 3, NU VOTEAZAY - O. 

Consilierii loca li ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Ele na, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virg iliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Anghel F lorin, Ca l otă Constantin-Emilian, Constantin Mihai, 

Dincă Adrian, Georgescu Elena-Daniela , Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silv iu, Dinu Alexandru , Săftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Se consenmează votul verbal a doamnei consilier local Posciuc Paula: PENTRU 
Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Dincă Adrian: PENTRU 

Este prezentat punctul 11r. 7, proiectul de l10tărâre privind aprobarea unui ajutor 

de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate (GLC) 

Se supune la vot, pu11ctul 11r. 7 proiectul de hotărâre p rivind aprobarea unui ajutor 

de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate (GLC) şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorwn: DA - 23, NU - O, ABŢ- 3, NU VOTEAZĂ 
- O. 

Consilierii locali a i Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Mate i 

Vasile-S ilv iu, Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch V irg iliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Anghel Florin, Ca lotă Constantin-Emilian, Constantin Mihai, 

Dincă Adrian, Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Cons tan tin Cristine i, Lăzăro iu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa , Feraru Cosmin, Iordache Isabe la F lorina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Si lv iu, D inu A lexandru, Săftoiu Elwis-Claucliu. 

NU VOTEAZĂ : -

Este prezentat pu11ct11/ ur. 8, proiectu/ de ltotl'trâre p rivind ap robarea wwi ajutor 

de urgenfă pentru depăşirea unor situa/ii de dificultate (EL) 
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Se supune la vot, punctul nr.8 proiectul de lwtlirâre privind aprobarea unui ajutor 
de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate (BL) ş i aprobat de către Consiliul 
Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 25, NU - O, ABŢ- / , NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

P ENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, C roitoru Angel, Mate i 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Mate i-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel , Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Anghel Florin, 

Calotă Constantin-Emilian, Constantin Mihai , Dincă Adrian, Georgescu Elena-Daniela, 

Iliescu Constantin Cristinei , Lăzăroiu Ioana Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa , Feraru 

Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Săftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat p1111ct11l 11r. 9, proiectul de lwtlirâre privind aprobarea eşalonării la 
plată a sumelor datorate bugetului local pentru o persoană fizică cu obligaţii fiscale 
restante faţă de bugetul local al Sectorului 2, Bucureşti, p entru o perioadă de 36 luni 
(CBG) 

Se supune la vot, punctul nr.9 proiectul de lwtlirâre privind aprobarea eşalonării 
la plată a siunelor datorate bugetului local pentru o persoană fizică cu obligaţii fiscale 
restante faţă de bugetul local al Sectorului 2, Bucureşti, p entru o perioadă de 36 luni 
(CBG) şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 24, NU -

O, ABŢ- 2, NU VOTEAZĂ - O. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelleg rini Marius-Ovidiu, 

Predescu Mate i-Petre , Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Nicolescu C laudiu , Anghel Florin, Cal otă Constantin-Emilian, 

Constantin Mihai , Dincă Adrian, Georgescu E lena-Daniela, Iliescu Constantin Cristine i, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa, Feraru Cosmin, Iordache Isabela 

F lorina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silv iu, Săftoiu Elw is-C laudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat p1111ct11/ 11r. JO, proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Organigramei, Statului de Func/ii, Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială ş i Protecjia Copi/11l11i Sector 2 şi a 
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Regulamentelor de Organizare ş i Funcţionare ale Serviciilor Sociale din cadrul Direcf iei 
Generale de Asistenfă Socială şi Protecţia Copilului Sector 2 

Domnul cons ilier local Iliescu Cons tantin Cristine i: Domnule preşedin te ! 

Domnul cons ilier local Pellegrini Marius O vidiu, preşedinte de şedinţă : Spuneţ i, 

domnule Iliescu! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Domnule primar, v-aş întreba al 

câtelea proiect este această aprobare a organigramei în decurs ele 3 ani ele z ile? De câte 

ori a ţi schimbat organigrama la această direcţi e? Vă mai aduceţi aminte? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l M unicipiului Bucureşti: 

C red că o dată. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristine i: Să nu exagerăm ! Doar o dată? 

Ia mai gândiţi-vă? Vă dau termen ele gândire ! 

Domnul R adu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti : El 

a mai fost la vot, clar aprobat, cred că a fost o s ingură dată. Dar nu văd relevanţa aceste i 

întrebări? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Domnule preşedinte, sunt în sală de la 

sindicat. 

Domnul cons ilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Puteţi lua 

cuvântul , vă rog! 

D omnul consilier local Feroiu Dumitru Silv iu: În onlin e n u se aude n imic, să ştiţi. 
Domnul Sebastian, Consilier Juridic Sindicatul Acord: Bună ziua, numele meu este 

Sebastian ş i sunt cons ilier juridic la sindicatul Acord. Aş ciori să vă mai ui taţi încă o dată 

pe această organigramă. Noi v-am transmis o adresă în acest sens. Aş vrea să vă mai spun 

trei chestii referitoare la această organigramă, tre i lucruri. În primul rând, schema de 

persona l este incompletă. În a l 2- lea rând, aceste două centre, în această organigramă se 

vorbeşte de două centre care se alipesc, se creează un centru mamut de peste 150 de 

salariaţi . Un centru are o anumită schemă de personal, iar ce lălalt centru a re o a ltă 

t ipologie de angaj aţi acolo, ele exemp lu, într-una sunt as i s tenţ i mate rna li şi într-una sunt 

referenţ i de educaţi e. E i nu pot fi a lip i ţ i , să se creeze un centru mamut. Un centru sunt 

copii cu dizabilităţi , iar în a lt centru sunt copii normali care m erg la şcoa lă . De exemplu 

într-un centru, pe această schemă de pe această organigramă nici măcar nu sunt as igurate 

as istente le medicale care să asigure permanenţa . De exetnplu, într-un centru sunt două 

as istente medicale care . 

Domnul Radu-N icolae Miha iu, Primarul Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşt i : Mă 

scuzaţi , vorbi ţ i foa rte generic. Ha ideţ i să vorbim să vorbim punctual. De exemplu, într-un 

centru, în care centru? 

Domnul Sebastian, Consilier Juridic S indicatul Acord: Cel de la Tra ian, spre 

exemplu! Sunt două asistente medicale care nu pot as igu ra această permanenţ"ă . Sunt 

anumi te z ile î n care nu pot fi. 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Am reţinut ce spuneţi! Am un răspuns pentru asta. 

Domnul Sebastian, Consilier Juridic Sindica tul Acord: Şi nu suntem ele acord cu 

alipirea acestor centre , cum v-am explicat, sunt recepţionate di ferit, ele nu pot fi a lipite, 

pentru că într-un centru este vorba de un anumit tip de beneficiar, copii no rmali , iar în 

celă l a lt centru, cum e ce l de pe T ra ian, sunt copii cu handicap. Personalul de acolo este 

specializat pentru un anumit lucru. La Traian sunt asistente medicale sau personal de 

specia litate pentru copii cu handicap, iar în partea cea laltă, la SATR, spre exemplu, 

personalul este ele a ltă natură , pentru copii no rmali care merg la şcoală ş i rugămintea 

noastră este să vă mai uitaţ i încă o dată vă rog pe această organigramă, să ţ i ne ţ.i cont de 

ce le propuse de noi ş i să as iguraţi această permanenţă în centre ş i d e exemplu un centru 

de îngrijire ş i găzduire a personalului de specialitate, acolo personalul de specia litate din 

centru încă nu se mulează pentru cerin ţe l e beneficiarului, adică trebuie să mai angaj aţi. 

Noi am venit cu propuneri la DGASPC, spre exemplu , preşedintele nostru, al 

s indicatului, este ş i preşedintele Federaţiei Columna, este membru în Ministerul Munci i 

într-un grup ele lucru p entru realizarea unui normativ obligatoriu de personal. Propunerile 

pe care Ie-a făcut deja DGASPC-ul dvs. sunt temeinic justificate ş i ştie despre ce este 

vorba. Noi în momentul de faţă suntem 36.000 la nivel naţi ona l, deci ştim despre ce este 

vorba în as istenţa soci a lă, credeţi-ne pe cuvânt. Încă o dată vă rog să vă mai uitaţ i pe 

această organigramă şi să verifi caţ i cele pe care Ie-am semnala t no i. 

Domnul Radu-N icolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Munic ipiului Bucureşti: 

Mulţumesc mul t! Vă as igur că au fos t analizate propunerile dvs. Pe de altă parte, aş vrea 

să vă spun că sunt ni şte deciz ii ele oportuni tate care sunt la un nivel mai mare decât 

exclus iv DGASPC-ul, de exemplu, ex is tă un Ioc unde deja DGASPC-ul, deş i are oameni , 

clădiril e, internatul ar trebui, cred că chiar la Traian, in ternatul ar trebui să fie transmis 

către inspectorat ş i este un pro iect pe care îl pornim pentru că nu e normal ca acolo să 

avem persoane care lu crează între 8:00 dimineaţa ş i 4 după-masa , atunci când copi ii nu 

sunt cazaţi pentru că învaţă şi când copiii sunt aparţinători i acelor copii sunt deja 

DGASPC-uri din ţară, nu este dej a DGASPC-ul Sector 2. Deci, acolo este o anomalie 

care trebuie să fie rezo lvată, ea se rezolvă în timp, împreună cu inspectoratul. Din acest 

motiv nu putem desfi inţa cu totul acel serviciu ş i probabil că tot spunea dl. I liescu că au 

fost multe reorganizări , probabil că va mai urma o altă reorganiza re care să reflecte acest 

lucru , după ce reuşim să transferăm internatul Ia inspectorat, cum e norma l, pentru că 

şcoa la spec ia lă are acolo ni şte copii care nu sunt neapărat benefic ia ri ai DGASPC-ului, 

clar centrul este gestionat ele DGASPC. Deci, din acest punc t de vedere sunt n işte dec iz ii 

de oportuni tate care nu privesc strict DGASPC-ul, ci privesc o poză mai l a rgă , mai mare. 

În acel aş i timp vă atrag atenţ ia că Guvernul Românie i, posibil pe bună dreptate, spune că 

trebuie să reducem numărul ele personal, nu să-l creş tern. Dumneavoastră vorbi ţ i în 

permanenţă de angaja t ele no i persoane, ori ce încercăm noi să facem este să facem să 

funcţ ioneze aceste, mă rog, DGASPC-ul, centre le ş .a . m.d . servic iile sociale, cu mai 

puţin e persoane. Rolul dvs. ca s ind icat este evident, acela d e a cere, sau mă rog, s igur că 
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pentru asta vă plătesc s indicaliş tii , ca să le apăraţi interesele. Da, pe de altă parte, trebuie 

să înţelegem că ne aflăm într-o s ituaţie destul de proastă, în care Sectorul 2, de exemplu, 

din cotele defalcate clin impozit, a primit în primul trimestru din anul acesta cu 50 OOO 

OOO mai puţin decât anul trecut, pentru că aşa a decis Guvernul ş i atunci trebuie să 

reflectăm asta. Adică avem ele luat ni şte decizii care privesc ş i banii, că degeaba angajăm 

noi foarte mulţi oameni ş i n-avem clin ce să-i plătim. Deci, am reţinut , au fost analizate 

propunerile dvs. în continuare credem că e bine să mergem mai departe cu ceea ce avem. 

Mulţumesc! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Dl. Primar! Apropo, că aţi spus 

că v-a dat Guvernul României cu 50000000 mai puţin. Poate Guvernul României a ţinut 

cont că la sfârş itul anului trecut aţi avut un excedent de 65 d e milioane ele euro şi a zis, ele 

ce să-i mai dăm primarului ăsta bani când el nu e capabil să-i cheltuie! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Să 

ştiţi că la sectorul la Sectorul 4 a da cu 70000000 mai puţin. 

Doamna consilier local Lăzăroiu Ioana Gela: Au avut investiţii mai mari, n-a fost 

excedentul atât ele mare. 

Domnul consilier local Angel Florin: Un primar a investit mai mult, altul mai puţin! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Toţi primarii din ţară au de suferit, indiferent ele culoarea politică. Toţi primarii din ţară 

au primit cote defalcate din impozite mai mici, pentru că d eşi Guvernul a prevăzut 45 de 

miliarele, venituri din cote defalcate către primării , nu le mai distribuie pe toate cum 

făceau până anul trecut, de anul ăsta distribuie mult mai puţin. Deci, clin 45 de miliarde 

de lei, cote prognozate să fie încasate în anul acesta către primării , distribuie 33 de 

miliarele, deci o sumă mult, mul t mai mică. Anul trecut, de exemplu, au fost 39 de 

miliarele încasări ş i 39 de miliarde pl ătite către primării. Acum prognozează 45 de 

miliarele încasări ş i plătite către primării 33. Asta înseamnă încă o dată că toate primării le 

au de suferit. 
Domnul avocat Mitran Marius: Îmi îngăduiţi ş i mie, domnule Primar? Domnule 

preşedinte, îmi cer scuze! Aş dori să nu-mi limitaţi luarea de cuvânt ele astăz i , fie ş i 

numai pentru faptul că clin septembrie 2021 am făcut ş i eu o sol icitare să fiu anunţat 

despre şedinţele Comisiei sociale, pentru că a ş ciori să particip. Parte clin ce doresc să vă 

spun astăz i puteam să spun acolo ş i poate să-mi spună ş i mi e c ineva de ce nu sunt publice 

datele, ele ce nu pot să iau contact cu cineva ele la Comisia soc i a lă , să ştiu când au loc 

şedinţele? Ca o primă chestiune preliminară? Eu cu s iguranţă nu o cunosc. 

Doamna consilier loca l Popescu Lenuţa: Când eram eu preşedinte , mă cunoştea 

foa rte bine. dl. avocat. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Întrebaţ i Preşedinte le de comisie 

dacă a avut solicitarea dvs. dacă a primit-o? E foarte simplu! 

Domnul avocat Mitran Marius: Domnul Feroiu, acum din nou avem di scuţ i a asta. 

Aţi mai avut aşa o bărbăţ i e cândva! Acum din nou îmi spuneţi că n-am făcut cerere, că 

am discutat ele 1 OOO ele ori. Deci dvs. cred că dintre toţ i cei prezenţ i ar trebui să vorbiţi 
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cel mai puţin. Am înţeles ce vrea să spună. Uită de discuţiile pe care Ie-am avut 4 ani de 

z ile. Nu are preşedintele cerea, serios? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Păi întrebaţi dacă a avut-o? 

Domnul avocat Mitran Marius : Domnul Feroiu încă o dată, c ând vreţi să avem o 

astfel de discuţii , veniţi aici , din spate ... 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Vă rog ! 

Deci dacă aveţi ceva, dacă nu, mergem mai departe. 

Domnul avocat Mitran Marius: Staţi un pic, că n-am terminat! Domnul preşedinte, 

am ceva de spus ! 

Domnul consilier local Pellegrini Marius O vidiu, preşedinte de şedinţă.: Vă rog, la 

subiect! 

Domnul avocat Mitran Marius: La subiect! Mulţumesc! Încasăm mai puţini bani de 

la Guvern. dl. Primar foarte bine sau foarte rău, după caz . Numai că mă întreb de ce 

cheltuim jumătate din bugetul CPRU cu Centrul Gavroş? Că vorbiţi de oportunitate, de 

ce mai există acest centru, deşi conform legii trebuia desfiinţat de vreun un an ş i ceva, 

dacă nu doi. Da, pe 2 ani! Discutăm ele personal, colegul de la sindicat. În fine, nu vreau, 

astăz i l-am cunoscut, mare parte din discurs sună aşa. Florin Ştefan Vasile Rilaudid cu 

CSCH-ul! Poate dumnealui nu ştie, eu cunosc discursul. Puteţi lua personalul de la 

Gavroş şi-l duceţi la CSCH dacă e nevoie ! Nu intru în di scuţii legate de medicamente 

lipsă , pentru că îl ştiu pe Ştefan Vasile ce e în stare! Păi , dar ia uitaţi-vă în presă să-l 

vedeţi că dimineaţă, până seara, nu ştiu , cred că s-a făcut z iarist în ultima vreme. D e 

dimineaţă până seara e în ziare ! Da, da, da , da citiţi presa. Bun revenise ş i consilier, nu al 

domnului primar, director. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Domnul Director General adjunct este în acest moment suspendat pentru că este bolnav, 

este bolnav, ş i-a luat concediu medical. 

Domnul avocat Mitran Marius : Multă sănătate s i să revină cu forte no i la muncă! ' , 
Bun, poate nu veţi re trage, cum spuneţi, proiectul astăz i , poate veţi face o nouă 

organigramă. Numai că este de neînţeles de ce acest centru, care nu are beneficiar, 

conform autorizării. În planul ele servicii socia le, la Dezbate rea publică am participat, văd 
propus 24 de locuri. În acela ş i timp, la Centrul de primire în regim de urgenţă se prevăd 
16 locuri , deşi aveţi licenţiate 25, sper că nu greşesc şi văd totu ş i doar 16! De ce vreţ i s ă 

ţineţi acest centru cu un şef ele centru ş i 20 de angaja ţi , când toate, toate serviciile oferite 

de Gavroş pot fi ofe rite în C PRU. În aşa fel încât ace i oameni să meargă la CSCH, unde 

chiar e nevoie ele oameni. De ce trebuie să rămână până la o nouă organizare? Nu poate fi 

re tras proiectul ş i să- l di scutăm? Am încercat cu dna. Directo r General, într-adevăr, 

recunosc, dia logul este altceva, clar vreau să văd rezultate . Problemele mele le-am tot 

expus. N-are sens să vă spun că nu primesc răspuns . În şedinţă de consiliu mi s-a spus că 
voi primi răspuns în scris din partea direcţie i. Acum ce fac , merg să -i spun doamnei 

director că trebuie să-mi răspundă dumneaei? Cine se va ocupa de dna. Uzun, că văd că a 

rămas în continuare în funcţie? Dumneaei care spunea, dorim dis cu ţ ii , când era vorba ele 
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o minoră de 12 ani . Întâi ea a sesizat po liţie ş i vrem di scuţii! Când facem o organizare 

rea lă ş i de ce n-a avut Ioc o Dezbatere publică în condiţiile î n care şt i ţ i că cel puţ in eu ş i o 

parte dintre copiii clin centru acum un an sau doi, cred că au participat, s-au arătat 

interesaţi. Eu înţe leg că poate e serviciu ele urgenţă. Mă uit, aveţ i ş i Serviciul Telefonul 

Copilului ş i as is tenţă strada lă, plus un Compartiment de M oni toriza re Relaţi i personale. 

Ştiţi ce fac cei de Ia Telefonul Copilului? ÎI fac prin rotaţie p entru că 111 9 acum, nu e 

serv iciu permanent. Mai am un serviciu de urgenţă unde lumea mai sună 02 1 9248, 15 

oameni acolo, non-stop, re la ţii persona le? Ce făcea doamna, că e desfii nţat postul ! Ce 

făcea dna . Pana it în postul ăl a? N imic! Tot serv iciul mamă făcea toată munca. Cele trei 

pot rămâne un serviciu ş i ST MR cu cel mult două. Cum vă trebuie un servic iu Ia 

Telefonul Copilului ş i la asi stenţă stradal ă? Serios? Bani cheltuiţi cu Gavroş! Ce s-a 

întâmplat cu ses izarea mea în legătură cu cei tre i fraţi care stăteau de 7-8 ani în ace l 

centru fără , nelegal? Ce s-a întâmplat cu ea? C ine-mi răspunde? Nu vreau să supere dna. 

Secreta r Pe mine, sau dvs. sau a ltcineva? Dar eu o ilegalitate viz ibi l ă din avion ş i nu ştiu 

situaţia lor la momentul de faţă , cla r Ia momentul când am sesizat-o ş i dvs. ş i poli ţi a 

exista, ce s-a întâmplat? Cine răspunde pentru copiii ă ia? Aţi spus că aveţi copiii din ţară! 

Pă i cine vă obligă să aveţi acest centru când maxim obligaţ i a l ega lă veţ i să prel u aţi copiii 

din aeroport, să Ie oferiţi serviciile de urgenţă, una, două, tre i, 5 z ile, să-i duceţi în judeţul 

din care provin. Este aceeaş i situaţie ca la CSCH. Poate nu v-au spus, poate sunt eu prea 

incis iv, dar ceea ce văd este ca o măsea stri cată rămasă din vechea gardă . Doamna Uzun 

ţine cu dinţii ele postul sau, nu ştiu , doamna Uzun sau o fi vreo domni şoară care caută de 

lucru? Când să aşteptăm un rezultat? Vi se pare normal dna. Uzun să nu fi e în sală şi să 

ne spună odată pe întotdeauna ce se întâmplă? A m întrebat-o de Centru de cons iliere, de 

ce n-are li cenţă? A spus că nu e nevoie de aşa ceva, deşi până acum a funcţionat, evident, 

cu licenţă . Poate cer prea mult, o săptămână până la următoarea şedinţă să d iscutăm, să 

facem o minimă dezbatere publică sau o minimă discu ţ ie cu cei interesaţi măcar în 

Comisia socia lă . B ugetul de la Gavroş este aproape jumătate din CPRU, 24 de 

benefi c iari prevăzuţ i! De ce? Când nu au avut ni c iodată jumătate din număru l ăsta? 

Numere le erau fict iv declarate. De ce-I mai ţinem? Că t reb uie să-l pri mească postul 

cineva? Verifi căm cine o să aj ungă acolo într-un an, do i ş i vedem! Mă ui t la descrierea 

serv iciilo r, sunt aproape identice! E c ineva ele la DGASPC aici, să-mi spuneţ i ş i mie de 

ce trebuie să existe? 

Domnul Radu-Nicolae Miha iu, Primarul Sectorului 2 a l Munic ipiului Bucureşti: 

Exi stă persoane d in DGASPC în online, dar aş vrea să vă fina li zaţ i discursul ca să. putem 

răspunde. 

Domnul avocat Mitran Marius: Este adevărat că ex i stă li cenţă la CPRU de 25 de 

persoane ş i se propun 16, confo rm planului de servic ii soc iale pe 2024 mai. Cu asta am 

încheiat. Dacă cineva-ş i imaginează că în acea clădire pe care Primări a Munic ipiului 

Bucureşti a alocat-o sectorulu i pentru copii, în regim de urgen ţă, o să ajungă birouri 

pentru ma i ş t i u eu c ine, câtă vreme tră iesc eu sigur nu se întâmp l ă ş i cu asta am înche iat 

18 



ş i aş tept câteva răspunsuri . Numai spun de răspunsurile din anii trecuţi. Am fost la prima 

dvs. audienţă în calitate de primar, văd că ajung la ultima ş i tot am răspuns uri. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i: 

Încerc să răspund pe rânci. În primul rânci , clacă dvs. aveţ i nemul ţumire cu privire la 

personal, sau un director sau un şef serviciu din DGASPC, să şti ţ i că acest lucru nu se 

poate rezolva printr-un ROF. Sau, mă rog, se poate, dar n-avem cum să desfiinţăm, ele 

exemplu, Protecţia Copilului, dacă dvs. spuneaţi că aveţi o problemă cu cina. Uzun? ROF

ul nu prevede angajarea sau destituirea vreunei persoane. La ROF va exista întotdeauna 

un director pentru Protecţia Copilului . Deci n-are cum să rezolve ROF-ul una din 

problemele ele care spuneţ i dvs. că sunteţi nemulţumit. 

Domnul avocat Mitran Marius: Bănu iesc că ati înteles că stiu lucrul ăsta! Era doar , , . 
retorică legătura cu dna. Uzun. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiulu i Bucureşti: 

Haid eţ i să discutăm despre ROF, atunci! 
Domnul avocat Mitran Marius: Păi , haideţ i să discutăm despre ROF. Avem 25 

licenţă în CPRU ş i se propun 16. De ce? De ce 24 Gavroş fără beneficiari? De ce cheltuiţ i 

jumătate din bugetul CPRU, degeaba? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primaru l Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Faptul că se cheltuie sau nu se cheltuie acest buget nu reiese sau nu ar trebui să reiasă 

strict din programare. Cheltuielile sunt ulterioare ş i nu ţin de ROF. 

Domnul avocat Mitran Marius: Sunt degeaba. Oamenii ăia au benefi ciari clin ţară 

sau în orice caz, persoane care n-ar trebui să beneficieze de servici i în acest centru. Asta 

este clar! N-aveţi nevoie să plăti ţi un şe f de centru, degeaba! Nu e nevoie să reduceţi 

artificial numărul, aveţi deja clă direa cu 25 de locuri. Cred că real sunt 24, dar aveţi 

li cen ţă pe 25. Pe ce se reduc mă rog, de ce se reduce numărul de benefi ciari Ia 16, având 

posibilitatea să ţineţi 24 acolo ş i personal! Măriţi Gavroş-ul care n-a avut niciodată în 

ultimii ani ş i asta e legătura cu dna. Uzun, care în moci nelegal a ţi nu t acolo n i şte copii , 

ş i -a bătut joc de sufletele lor. Asta era l egătura , nu neapărat că desfiinţaţi postul 

dumneaei, să fim serioş i , că atâta minte cred că bănui ţ i că o am. Asta e l egătura. Oamenii 

ăştia au procedat nelegal 4 ani ş i în continuare îş i menţin acest centru doar pentru a toca 

banii sectorului! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectoru lui 2 a l Municipiului Bucureşti : 

Încă o dată vă atrag atenţia că persoana, personalul afl at în DGASPC poate fi evaluat ele 

către director. 
Domnul avocat Mitran Marius: Nu personalul este discuţ ia acum, centrul care ex i stă 

promovat de această persoană ş i 4 ani nimeni nu a luat măsuri împotriva ei. Ne legal ităţi 

sesizate ş i nu mi-aţi răspuns ni c iodată. Că am dreptate sau n-am dreptate eu vreau un 

răspuns? Nu este adevărat că x persoan ă a ţi nut acei minori 7 ani. 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului B ucureşti: Vă 

răspund acum, dacă îmi permiteţi! Cine poate evalua activitatea directorului de la 
Protec ţ ia Copilului es te Directorul General, nu Primarul ci Directorul General al 
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DGASPC. E i pot evalua activ itatea ş i ei vor da ş i o biective le ş i califica tivele, ş . a .m . d . 

Primarul nu poate face acest lucru . P rimarul nu poate lua d ec izii cu privire la centre sau 

ceva de genul ăsta . Primarul coordonează aceste activităţi. 

Domnul avocat Mitran Marius: Când am spus că dl. V as ile nu ia măsuri cu priv ire 

la sesizăril e la adresa doamnei Uzun, ce s-a în tâmplat? Aproape nimic. A durat 2 ani ! 

Domnul Radu-N icolae Mihaiu, Primarul Secto rului 2 al Munic ipiului Bucureşt i: Nu 

chiar aproape nimic ! 

Domnul avocat Mitran Marius: Da, s-a întâmpla t c eva, clar nu sufic ient. Acum 

discutăm despre un luc ru s implu de ce cheltuim jumătate din bugetul a locat Centrului de 

Primiri în Regim de urgenţă cu acest centru fără beneficia r, conform licenţe i pe care o 

are, centru care a fost folosit de dna. U zun ş i de dl. Vasile , cred când a fost în funcţie, a 

dna. Uzun, mai degrabă, a ţ inut acolo copiii în mod nelega l ani de zile, fraţ i , care aveau 

dreptul confo rm legii, să benefic ieze de a lt tip de serv ic ii sociale. De ce ţinem un centru 

de primire aşa-z is, în reg im de urgenţă, pe care l-am transformat într-un cămin de copii .. . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l M unic ipiului Bucureşti: 

O k, deci haideţ i că sunt două lucruri diferi te ş i a r fi mult m ai s implu dacă am putea, unu 

la mână, să răspundem la întrebarea de ce este nevoie de acest centru, dar după a ia să 

spunem că s-au întâmplat lucruri nelegale ş . a.m . d . mergem p e o altă d irecţ i e a discuţ i e i ! 

Domnul avocat Mitran Marius: Care este oportun itatea menţineri i acestor serv icii în 

raport de prevederile legale? 

D omnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşt i : O 

să o rog pe dna. Director Genera l să răspundă la această între bare, ROF-ul fi ind propus 

de către D irectorul General, mă rog de către DGASPC t Doam na Director sunteţi online, 

înţeleg? 

D oamna Ruşanu Sanda, D irector General DGASPC Sector 2 : D a da da t Referitor la 

CFR U într-adevăr, e este li cenţ i at cu maxim de 25 de copii. Ei au cam 13-1 4 copii. S-a 

bugetat în jur de 16 . N oi am ins istat la un moment dat pe 25, dar nu a fost cazu is ti că . 

Putem merge până la 25 în orice s i tuaţi e, mai a les dacă apar cazuri care oricum sunt în 

creştere . 

Domnul avocat M itran Marius: Aveţi cazui stică pentru Gavroş, dna. Director? Aveţi 

cazuisti că pentru Gavroş 24 pentru că procentul încă nu respectaţ i o so licitare de a spune 

numărul beneficiarilor, aveţ i 55 ,87%, grad de ocupare. Dec i m1 aveţi nici pentru Gavroş t 

Ăsta nu e un argument! Următorul ? 

Doamna Ruşanu Sanda, Director General DGASPC Sec tor 2: Să vă spun de 

Gavroş ! Referi to r la cei 3 fraţ i de care spuneaţi dvs. v-am şi anunţat acum 2 săptămâni 

ce i tre i fraţ i sunt mari , sunt în apartament, au p lecat din Gavroş, în s fârş i t am rezolvat 

s i tuaţi a ş i se deschide, în ţeleg ş i procedura ele adop ţ i e pen tru cei 2 mai mic i. Acum la 

Gavroş, cei ele la Inspectoratul Genera l de Emigrări ştiu că toţ i copii i care vin, care sunt 

traficaţ i , ca re v in d in stră i năta te vin la Centrul din Gavroş, Sec torul 2. Avem o adresă de 

la Procuratură de acum 2 ani în care ne aduc Ia cunoştinţă că acest centru ar trebui să 

existe. Este o cazuisti că mai speci a l ă faţă de un C PRU ş i să - l ţ i nem nu cu un număr de 24 
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clar, este vorba de capacitatea pe care o avem, dar să ştiţi că avem un când o modificare a 
acestor servicii mai actuale, dacă mă întrebaţi, ş i noi am discutat de multe ori ele această 

situaţie ş i încercăm pe cât putem să rezolvăm ce am găsit. Nu sunt situaţii uşoare, clar le 

luăm punctual ş i rânci, pentru că sunt prea multe. 

Domnul avocat Mitran Marius: Dna. director am discutat mult, am spus că dialogul 

este fructuos, numai că aici discutăm punctual. În ultimul an câte victime ale traficului de 

fiinţe umane aţi avut în Gavroş? Întrebare simplă, cu răspuns simplu? 

Doamna Ruşanu Sanda, Director General DGASPC Sector 2: Sunt 14, acum, în 
Gavroş. 

Domnul avocat Mitran Marius: Victime ale traficului de fiinţe umane, nu 
beneficiari? 

Doamna Ruşanu Sanda, Director General DGASPC Sector 2: În ult imele două luni 
au intrat în Gavroş sau ultimele trei luni, 4 somalezi. 

Domnul avocat Mitran Marius: Victime ale traficului de fiinţe umane? În ultimele 

patru luni, da? 

Doamna Ruşanu Sanda, Director General DGASPC Sector 2: Am clin Afganistan. 

Domnul avocat Mitran Marius: Refugiaţi sau victime ale traficului de persoane 

umane, doamna Director? Refugiaţii sunt altceva. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Haideţi să vă răspund eu, că refugiaţii sunt în altă parte! 

Domnul avocat Mitran Marius: Păi asta am spus ş i eu, ce caută refugiaţii în Gavroş? 

Deci dvs. îmi spuneţ i public că aveţi victimele traficului de fiinţe umane în Gavroş, da? 

Rămâne consemnat. cina. Director! Asta întreb sau sunt beneficiari de alte servicii 

sociale? Întrebare sunt sau nu sunt? Sunt victimele traficului de fiinţe umane? Da sau nu? 

Şi câte sunt, toate cele 14 cazuri pe care le aveţi astăzi în centru? Nu ţara este. dna. 

Director, nu discutăm despre alte cazuri. Dacă dvs. îmi confirmaţi că exi stă victime Ie 

traficului ele fiinţe umane, în centru? Nu mă interesează ţara ele provenienţă ci motivul 

pentru care intră în centru? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Haicleti că discutia asta este ... ' , 

Domnul avocat Mitran Marius: Discuţia domnule Primar, este foarte tehnică. 

Trebuia să o purtăm în Comisia socială la care nu sunt primit sau nu sunt publice, că aş fi 
venit acolo. În cadrul Dezbaterii publice de la Planul de Servicii sociale, nu era timp, 

pentru că erau alte chestiuni ş i atunci rugămintea este retrageţi proiectul ş i discutăm astfel 
de lucruri. Pentru că dacă în continuare, până la urmă nu vă supăraţ i , dar aţi discutat ele 

garduri vii ş i ele orice, nu credeţi că bugetul ăsta ar trebui gândit un pic, cum îl cheltuim? 

De la sindicat aţ i auzit că e nevoie să angajaţ i? De ce nu luaţi personal din Gavroş, să 

duceţi la CSCH? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşti: 

Bugetul este alt punct pe ordinea de zi. Avem o rectificare pe ordinea ele zi ... 
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Domnul avocat Mitran Marius: Nu mă pricep la cifre, dar mă cât che l tu i ţi cl in 

acest... 

Domnul Radu-N icolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

Am înţe les , aş vrea doar să spun că această reorganizare cu s iguranţă nu este perfectă ş i 

nicio reorganizare nu este perfectă . Toate aceste lucruri sunt paş i spre eficientizarea 

in stituţ ie i. Aşa cum spuneam ş i mai devreme, faptul că, de exemplu, o să dăm internatul 

de la DGASPC ş i facem paş i în direcţ ia asta, să dăm internatul de la DGASPC către 

DGAPI ş i către inspectorat, în aşa fel încât copiii care învaţă la şco lil e speciale să poată 

dormi ş i să fie gestionaţ i de cei de la şcolile speciale. Asta nu se poate reflecta direct în 

reorganizarea DGASPC, că iar rămâne fără . .. Eu vă zic altceva. Eu vă spun că aşa cum 

nu putem reflecta asta acum din prima ş i că prevedem că peste o vreme, probabil în 

toamnă, va fi nevoie de o nouă reorganizare. 

Domnul avocat Mitran Marius: Aţi redus numărul, domnule Primar! Spuneţi-m i, vă 

rog atunci de ce la CPRU de la 25 licen ţi aţ i aţi ajuns la 16, ca ş i oportunitate, că eu nu 

înţe leg ş i aţ i mărit numărul la Gavroş fără să aveţi beneficiari? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: La 

reorga111zare nu este nevoie de servicii sau de persoane sup limentare! Vorbim de 

reorganizare care estimează un număr mediu de, sau că cred, nu ştiu dacă un număr 

mediu, un număr maxim de beneficiari în acelaş i timp, dacă au fost 13 -1 4, nu se pot 

prevedea 25, că n-o să apară din cer ş i dacă media este de 13-1 4 . A fost prevăzută o 

creştere, cl in ce înţe leg eu de la 13-1 4 la 16, dar asta nu înseamnă că o să bugetăm . . . 

Domnul avocat Mi tran Marius: Uncie asta, CPRU? Era u 25, licen ţ iaţi . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Licenţiaţi, este maxim 25 ! 

Domnul avocat Mitran Marius: Nu 25 este li cenţa, maxim legea va prevede cred că 

30. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Pentru CPRU sunt maxim 25, capacitate. 

Domnul avocat Mitran Marius: Citesc dintr-un document, cl in l i cenţă, de la 

NPDCA, nu vă supăraţi ! Înseamnă că oamenii ăştia mint? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

mint, spun că este maxim 25 ! 

Domnul avocat Mitran Marius: Închidem subiectul aici, pentru că ce voiam să aud 

am auzit ş i nu este corect nici acum. Cum facem ca la momentul în care Planul de 

Servicii sociale pe 2024 va fi supus aten ţ iei consiliului, că o să relu ăm discuţia acolo, cu 

s iguranţă, să fi e făcut public ş i să particip la şedin ţe l e Comisiei sociale, pentru că la 

dezbatere pub l ică am fost ş i aştept să văd rezultatele. Când, cum, în ce modalitate cu ci l. 

p reşed inte al comisiei pot să particip la toate aceste şed inţe. După şed i nţă, am înţe l es , o 

să aştept în sa l ă răbdător atunci până când se întoarce. 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti : 

Promit să organizez eu o şedinţă separa tă cu dvs. ş i cu dl. preşedinte de comisie în aşa fel 

încât să clarificăm aceste lucruri. 

Domnul avocat Mitran Marius: Temerea mea este una, că în acel centru vor fi din 

nou, gândiţi-vă că doi dintre acei fraţi au fost daţi în adopţie, vă da ţi seama că 6 ani de 

zile în urmă puteau fi daţi din nou în adopţ i ş i au fost simţi acolo ne legal. Vă daţi seama 

despre ce crime a făcut omul ăsta? Gândiţi-vă că acei copii puteau fi la părinţi ele 6 ani de 

zile ş i au fost ţinuţ i acolo numai pentru a menţine acel centru în viaţă, cu beneficiar ş i a 

tocat banii. Cum ş i în ce fe l, le-am discutat de multe ori. 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

este imposibil să fie ce spuneţi dvs. Sigur că până la urmă, ca să putem sus ţine din punct 

de vedere administrativ ceea ce ziceţi dvs. ne trebuie. Şti ţi foarte bine că adevăru l juridic 
poate fi diferit de adevărul real ş i un adevărat lumii, ca să spun aşa. Deci va trebui să 

ajungem să rezolvăm. Sunt multe probleme ele rezolvat la DGASPC, nu le putem rezolva 
pe toate deodată. Această reorganizare rezo lvă o parte importantă din problem, cu 

s i guranţă nu toate. 

Domnul avocat Mitran Marius: Prin Consiliul Local este instigat să voteze date 

fa lse, cum a fost acum un an ş i acum 2 ani de către dl. Vasile, care promitea solemn în 

şedinţă de consi liu că-mi va şi ră spunde la întrebările punctuale de atunci. Cred că e o 

problemă, unde adevăru l juridic nu mai are multe interpretări , are una s ingură ş i dacă 

vrem neapărat cu toţii, dl. Feroiu, poate mă auziţi , semnaţi împreună cu mine denunţul 

împotriva domnului Vasile ş i a doamnei Uzun, să vedem care adevă r juridic sau care 

faţetă a adevărului juridic stă în picioare, a mea la dvs. Mulţumesc ! 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şedinţă : Vă 

mulţumesc pentru lunga dezbatere! 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

rac cunoscut că la acest proiect au fos t formulate două ame ndamente pe care vi le va 

aduce la cunoştinţă dl. preşedinte de şedinţă . 

Domnul consi lier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte ele şedinţă : Deci avem 

două amendamente la proiectul ăs ta. 

Doamna Elena Niţă, Secretaru l General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Ele au fost postate pe site de vinerea trecută, adică imediat o zi după ce s-a transmis 
convocarea. S-au postat pe site, ele asemenea ş i punctele de vedere ale compart imentului 

de resort clin cadrul aparatului ele specialitate al primarului, în speţă al direcţiei resurse 
umane, care a susţinu t lega litatea ş i oportunitatea acestora în raport de propunerile 

form ulate. Drept urmare aveţi cunoştinţă ele aceste amendamente ş i urmează a vă fi 
supuse la vot în ordinea înregi străr ii lor. Sunt numerotate amendamentu l 1 ş i 2. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte ele şedinţă: Aş dori să o 

rog pe dna. director să le su sţină , cele două amendamente, pe scurt, ca să înţe l egem, să nu 

avem i a răş i di scuţii la di scuţii . 
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Doamna Ruşanu Sanda, Director General DGASPC Sector 2: Da a fost, Ia serviciul 

acesta, Ia compartimentul pentru copii cu dizabilităţi nu era trecut un apartament din 

Cislău, era trecut de două ori apartament Delfinului. A fost eroare material. La atribuţiile 

serviciului Secretariat comisie pentru Protecţia Copilului şi Contractare Servicii. Am 

lămurit faptul că nu serviciul secretariat contractează servicii sociale? Tot aşa e o eroare. 
Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Dacă-mi permiteţi , susţinerile trebuie înregistrate ş i preluate în procesul-verbal ele şedinţă 

precum ş i pe înregistrarea ce va fi adusă la cunoştinţa publică. Iar în cazul de faţă 

sistemul nu funcţionează. Înţeleg că nu se înregistrează nicăieri , la acest moment. 

Domnul Ifrim, ne puteţi spune se înregistrează ceva? 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte ele şedinţă: În cazul în 

care avem dificultăţi tehnice din online. Doreşte cineva să asculte sau de argumentaţia 

amendamentelor? Sau trecem direct Ia votul amendamentelor. Am înţeles, le-am primit 

pe mail. Nu cred. Ok ok atunci haideţi să trecem Ia votul amendamentelor. Aş ciori să 

supun Ia vot amendamentul numărul unu. 

Se supune la vot, a111e11da111e11tul executivului 11r. 1353122. 03.2024 la punctul 
nr.JO proiectul de lwtârâre privind aprobarea Organigramei, Statului de Funcţii, 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Sector 2 şi a Regulamentelor de Organizare şi Funcţionare 
ale Serviciilor Sociale din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecf ia 
Copilului Sector 2 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA 
- 14, NU- 7, ABŢ- 3, NU VOTEAZi - 2. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Neclelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Georgescu Elena-Daniela, Anghel Florin, Lăzăroiu Ioana Gela, 
Iliescu Constantin Cristinei, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Pasciuc Paula. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru, Săftoiu Elwis-Claudiu. 
NU VOTEAZĂ: - Popescu Lenuţa, Calotă Constantin-Emilian. 

Se consemnează votul verbal a doamnei consilier local Pasciuc Paula: 
ÎMPOTRJVi. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Crist inei: Domnule preşedinte aţ i luat-o 

conform sloganului dvs. al primarului, fără scurtături. Aţi luat-o pe scurtătură, acum? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Fără scurtături , ajungem departe. 
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Se supune la vot, a111e11da111e11tul executivului nr. 1354122. 03.2024 la p1111ct11/ 

nr.10 proiectul de hotlirâre privind aprobarea Organigramei, Statului de Funcţii, 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Sector 2 şi a Regulamentelor de Organizare şi Funcţionare 

ale Serviciilor Sociale din cadrul Directiei Generale de Asistentă Socială si Protectia 
, J J , 

Copilului Sector 2 şi aprobat de către Consiliul local Sector 2 cu următorul cvorum: DA 

- 14, NU - 9, ABT - 3, NU VOTEAZĂ - O. 
' 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

- - -PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă A lexandra Ele na, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silv iu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pe llegrin i Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virg iliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Georgescu E lena-Daniela , Anghel Florin, Lăzăroiu Ioana Geta, 

Iliescu Constantin Cristine i, Constantin Mihai , Dincă Adrian, Pasciuc Paula, Popescu 

Lenuţa, Ca l otă Constantin-Emilian. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu A lexandru, Săftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Se supune la vot, cu amendamente punctul 11r.l O proiectul de ltotlirâre privind 

aprobarea Organigramei, Statului de Funcţii, Regulamentului de Organizare şi 

Funcţionare ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 2 şi 

a Regulamentelor de Organizare şi Funcţionare ale Serviciilor Sociale din cadrul 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 2 şi aprobat de 

către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, NU - 1 O, ABŢ - 2, NU 

VOTEAZĂ- O. 
Consilie rii locali a i Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pe llegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Mate i-Pe tre, Waspusch Virgiliu-Gabrie l, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu , Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ : - Georgescu E lena-Daniela, Anghel F lorin, Lăzăroiu Ioana Gela, 

Iliescu Constantin Cristine i, Constantin Mihai , Dincă Adrian, Pasciuc Paula, Popescu 

Lenuţa , Ca l otă Constantin-Emilian, Săftoiu Elw is-Claudiu. 

ABŢINERE : - Feroiu Dumitru Silv iu, D inu A lexandrn. 

N U VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Sciftoiu Ehvis-Claudiu: 

ÎMPOTRIVĂ. 

Este prezentat p1111ct11/ 11r. 11, proiectul de ltotlirâre privind Încheierea contractului 

de parteneriat pentru formarea profesională a elevilor prin învăţământul dual Între 

G V/Z/W 
re„~eschimbure 
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operatorul economic SOCIETATEA DE TRANSPORT BUCUREŞTI STB S.A ., Liceul 
Tehnologic "Nikola Tesla" şi Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti 

D oamna E lena Niţă , Secreta rul General al Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti : 

A formulat c ineva vreun amendament la acest proiect? 

Se supune la vot, punctul nr.11 proiectul de ltotttrâre privind Încheierea 
contractului de parteneriat pentru formarea profesională a elevilor prin Învăţământul 
dual Între operatorul economic SOCIETATEA DE TRANSPORT BUCUREŞTI STB S. A., 
L iceul Tehnologic "Nikola Tesla " şi Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti ş i aprobat de 
către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 24, NU - O, ABŢ - 2, NU 
VOTEAZĂ- O. 

Consilierii locali a i Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă A lexandra Elena, Croitoru A ngel, Matei 

Vas ile-Silv iu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-A ndre i, Pelleg rini Marius-Ovidiu, 

Predescu M atei-Petre, Waspusch Virg iliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, N icolescu C laudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin-Emilian, 

Constantin Mihai, Dincă Adrian, Georgescu E lena-Daniela, Iliescu Constantin Cristine i, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa , Feraru Cosm in, Io rdache Isabela 

Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE : - Feroiu Dumitru S ilv iu, Săftoi u Elwis-C laudiu . 

NU VOTEAZĂ : -

Este prezentat punctul nr. 12, proiectul de ltotlirâre privind solicitarea acordului 
Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a 
Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, de a achiz ifiona pentru şi În 
numele Municipiului Bucureşti terenul situat În Bucureşti, Sector 2, Aleea Arubium nr. 
65-71, IE 243633, precum ş i transmiterea acestuia în administrarea Consiliului Local al 
Sectorului 2 prin Administraţia Domeniului Public Sector 2 

Se supune la vot, p1111ct11l 11r.12 proiectul de /10tlirâre privind solicitarea acordului 
Consiliului General al Municip iului Bucureşti pentru împuternicirea e:..presă a 
Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, de a achizifiona pentru şi În 
numele Municip iului Bucureşti terenul situat În Bucureşti, Sector 2, A feea Arubium nr. 
65-71, IE 243633, precum ş i transmiterea acestuia În administrarea Consiliului l ocal al 
Sectorului 2 prin Administra/ia Domeniului Public Sector 2 şi aprobat de către Consiliul 
local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - J 4, NU - 7, ABŢ- 4, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consil ierii loca li a i Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU : - Badea Anda-Simona, Chiril ă A lexandra Ele na, Cro itoru A ngel, Matei 

Vas ile-S ilv iu, Nede lcuţ Radu, Panaitescu T udor-Andre i, Pellegrini Marius-Ovid iu, 
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Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Georgescu Elena-Daniela, Popescu Lenuţa, Iliescu Constantin 
Cristinei, Constantin Mihai, Ca lotă Constantin-Emilian, Pasciuc Paula, Dincă Adrian. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Anghel Florin, Dinu Alexandru, Săftoiu 

Elwis-Claudiu. 
NU VOTEAZĂ : - Lăzăroiu Ioana Geta. 

Este prezentat p1111ct11I 11r. 13, proiectul de hotlirâre privind solicitarea acordului 
Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a 
Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, de a achiziţiona pentru şi În 
numele Municipiului Bucureşti terenul situat în Bucureşti, Sector 2, str. Giuseppe Verdi 
nr. 6-8, Lot l -Parc Verdi, IE 2 I 4246, precum şi transmiterea acestuia În administrarea 
Consiliului Local al Sectorului 2 prin Administraţia Domeniului Public Sector 2 

Se supune la vot, p1111ctul 11r.13 proiectul de hotlirâre privind solicitarea acordului 
Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a 
Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, de a achiziţiona pentru şi În 
numele Municipiului Bucureşti terenul situat în Bucureşti, Sector 2, str. Giuseppe Verdi 
nr. 6-8, Lot l -Parc Verdi, IE 2 I 4246, precum şi transmiterea acestuia În administrarea 
Consiliului Local al Sectorului 2 prin Administraţia Domeniului Public Sector 2 şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, NU - 7, ABŢ -
4, NU VOTEAZĂ- I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile-Silviu, Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRlV Ă: - Georgescu Elena-Daniela, Anghel F lorin, Iliescu Constantin 
Cristinei, Constantin Mihai , Ca lotă Constantin-Emilian, Pasciuc Paul a, Dincă Adrian. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Popescu Lenuţa , Dinu Alexandru, Săftoiu 

Elwis-Claudiu. 
NU VOTEAZĂ: - Lăzăroiu Ioana Geta. 

Se consemnează votul verbal a doamnei consilier local Catone Magdalena-Marta: 
PENTRU. 

Este prezentat pu11ctul 11r. 14, proiectul de lwtlirâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 
interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada bduri Între Vii, Sector 2, 
Bucureşti " 
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Se supune la vot, puuctul nr.14 proiectul de hotttrâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivu/ de investiţii de 
interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada Ziduri Între Vii, Sector 2, 
Bucureşti" şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, 

NU - 8, ABŢ - 3, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Georgescu Elena-Daniela, Popescu Lenuţa, Anghel Florin, Iliescu 
Constantin Cristinei, Constantin Mihai, Calotă Constantin-Emilian, Pasciuc Paula, Dincă 
Adrian. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru, Săftoiu Elwis-Claudiu. 
NU VOTEAZĂ: - Lăzăroiu Ioana Gela. 

Se consemnează votul verbal a docunnei consilier local Catone Magdalena-Marta: 
PENTRU. 

Este prezentat p1111ctul nr. 15, proiectul de hotlirâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivu/ de investiţii de 
interes local: „Reabilitare ş i modernizare sistem rutier Strada fon Floruţă, Sector 2, 
Bucureşti" 

Se supune la vot, punctul nr.15 proiectul de hotl'trâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii de 
interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada fon Floruţă, Sector 2, 
Bucureşti" şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, 

NU - 8 ABŢ- 3, NU VOTEAZĂ - I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcu ţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Ca l otă Constantin-Emilian, Constantin Mihai, 
Dincă Adrian, Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Pasciuc Paula, 
Popescu Lenuţa. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru, Săftoiu Elwis-Claucl iu. 
NU VOTEAZĂ : - Lăzăroiu Ioana Gela. 



Este prezentat punctul nr. 16, proiectul de hotltrâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 
interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada Pâncota, Sector 2, 
Bucureşti" 

Se supune la vot, p1111ct11/ nr.16 proiectul de ltotltrâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii de 

interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada Pâncota, Sector 2, 

Bucureşti" şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, 

NU - 8, ABŢ- 3, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiri lă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu T udor-Andrei, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabrie l, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela F lorina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel F lorin, Calotă Constantin-Emilian, Constantin Mihai, 

Dincă Adrian, Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Pasciuc Paula, 

Popescu Lenuţa. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Si lviu, Dinu Alexandru, Săftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: - Lăzăroiu Ioana Geta. 

Este prezentat punctul nr. 17, proiectul de hotifrâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 

interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada Ghinect Brătăşanu, Sector 

2, Bucureşti" 

Se supune la vot, punctul nr.1 7 proiectul de lwtltrâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 

interes local: „ Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada Ghine a Brătăşanu, Sector 
2, Bucureşti" şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, 

NU - 8, ABŢ- 3, NU VOTEAZĂ - 1. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă A lexandra Elena, Croitoru Angel, Mate i 

Vasile-Silviu, Neclelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Mate i-Petre, Waspusch Virg iliu-Gabrie l, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, N icolescu Claudiu , Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Ca l otă Constantin-Emilian, Constantin Mihai , 

Dincă Adrian, Georgescu E lena-Danie la, Iliescu Constantin Cristinei, Pasciuc Paula, 

Popescu Lenuţa. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Si lviu, Dinu A lexandru , Săftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: - Lăzăroiu Ioana Geta. 
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Este prezentat pu11ctul 11r. 18, proiectul de /Jotlirâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pen tru obiectivul de investi/ii de 
interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier S trada Sfinţilor, Sector 2, 
Bucureşti " 

Se supune la vot, pu11ctul ur.18 proiectul de ltotttrâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ ii de 
interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada Sfinţilor, Sector 2, 
Bucureşti " şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, 

NU - 8, ABŢ- 3, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Ele na, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Ca l otă Constantin-Emil ian, Constantin Mihai, 
Dincă Adrian, Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Pasciuc Paula, 
Popescu Lenuţa. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Si lviu, Dinu Alexandru, Săftoiu Elwis-Claudiu. 
NU VOTEAZĂ: - Lăzăroiu Ioana Geta. 

Este prezentat pu11ctul 11r. 19, proiectul de lwtlirâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 
interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada Diminef ii, Sector 2, 
Bucureşti " 

Se supune la vot, punctul ur.19 proiectul de ltotttrâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ ii de 
interes local: „Reabilitare si modernizare sistem rutier Strada Diminetii, Sector 2, , , 

Bucureşti " şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, 

NU - 9, ABT - 3, NU VOTEAZĂ - O. , 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Si lviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Flori n, Ca l otă Constantin-Emi lian, Constantin Mihai, 
Dincă Adrian, Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 
Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa . 
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ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru, Săftoiu Elwis-Claudiu . 

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Predescu Matei-Petre: 
PENTRU 

Este prezentat punctul nr. 20, proiectul de hotârâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii de 
interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada Marcu A. Zamfir, Sector 
2, Bucureşti " 

Se supune la vot, punctul nr.20 proiectul de ltotllrâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii de 
interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada Marcu A. Zamfir, Sector 
2, Bucureşti" şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, 

NU - 9, ABŢ - 3, NU VOTEAZĂ - O. 
Consilierii locali a i Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin , Ca lotă Constantin-Emil ian, Constantin Mihai , 

Dincă Adrian, Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru S ilviu, Dinu Alexandru, Săfto iu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 21, proiectul de h otârâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 
interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada Monumentului, Sector 2, 
Bucureşti" 

Se supune la vot, punctul nr.21 proiectul de lwtllrâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 
interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada Monumentului, Sector 2, 
Bucureşti " şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - I 4, 
NU - 8, ABŢ- 3, NU VOTEAZĂ- I. 

Consilierii locali a i Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Ele na, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrin i Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabrie l, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, N icolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 
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ÎMPOTRIVĂ: - Anghel F lorin, Calotă Constantin-Ernilian, Constantin Mihai , 

Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuţa. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Si lviu, Dinu Alexandru, Săftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: - Dincă Adrian. 

Se consemnează votul verbal al domnului consilie r local Matei Vasile-Silviu: 
PENTRU 

Este prezentat puuctul ur. 22, proiectul de hotlirâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 

interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada Italiană, Sector 2, 

Bucureşti " 

Se supune la vot, puuctul ur.22 proiectul de hotârâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-econo111ici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 

interes local: „Reabilitare şi modernizare sistem rutier Strada Italiană, Sector 2, 

Bucureşti" şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, 

NU - 9, ABŢ- 3, NU VOTEAZĂ - O. 

Cons ilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă A lexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelleg rini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virg iliu-Gabrie l, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela F lorina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Ca lotă Constantin-Emilian, Constantin Mihai , 

Dincă Adrian, Georgescu Elena-Danie la, Iliescu Constantin Cristinei , Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa . 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu , D inu Alexandru, Săftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat puuctul nr. 23, proiectul de hotlirâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 

interes local „Consolidare, modificare, reabilitare, extindere, supraetcu·are ( S/DS+ 

P+ 1 E), cu păstrarea unor ele111ente de structură existente la clădirea C7-Atelier Dotări 
(sediu A.D.P.Sector 2), desflinjare clădiri C5-Magazie parcări şi C6- Atelier 

Vulcanizare" 

Se s up une la vot, puuctul ur.23 proiectul de hotârâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-econo111ici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 

interes local „ Consolidare, modificare, reabilitare, extindere, supraetcu·are ( SIDS+ 

P+ 1 E), cu păstrarea unor elemente de structură existente la clădirea C7-Atelier Dotări 

(sediu A.D.P.Sector 2), desflinjare clădiri C5-Magaz ie parcări şi C6- Atelier 
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Vulcanizare" şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următornl cvorum: DA - 14, 
NU - 9, ABŢ - 3, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Secto rului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile-Silv iu, Nedel cuţ Radu, Panaitescu T udor-A ndre i, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Pe tre, Waspusch Virg iliu-Gabrie l, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela F lorina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Ca lotă Constantin-Ernilian, Constantin Mihai, 

Dincă Adrian, Georgescu E lena-Daniela, Iliescu Constan tin Cristine i, Lăzăro i u Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu A lexandru , Săftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 24, proiectul de hotărâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii de 
interes local „Lucrări de instalare cu proiectare inclusă panouri fotovoltaice - Sediu 
ADP S2" 

Se supune la vot, punctul nr.24 proiectul de hotttrâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii de 

interes local „Lucrări de instalare cu proiectare inclusă panouri fotovoltaice - Sediu 
ADP S2" şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, NU 
- 9, ABŢ - 3, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali a i Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă A lexandra Elena, Croitoru A ngel, Mate i 

Vas ile-S ilv iu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-A ndrei, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu M ate i-Petre, Waspusch Vi rgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, N icolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Ca lotă Constantin-Ern ilian, Constantin Mihai, 

Dincă Adrian, Georgescu E lena-Daniela, I liescu Constantin Cristine i, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa . 

ABŢINERE: - Feroiu D umitru S ilviu, Dinu Alexandru , Săftoiu Elwis-Claudiu . 

NU VOTEAZĂ : -

Este prezentat punctul nr. 25, proiectul de hotărâre privind aprobarea 
indicatori/or tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 
interes local „lucrări de instalare cu proiectare inclusă panouri fotovoltaice - Sera 
Pantelimon, Sector 2, Bucureşti " 



Se supune la vot, punctul nr.25 proiectul de hottlrâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general penfru obiectivul de investiţii de 

interes local „Lucrări de instalare cu proiectare inclusă panouri fotovoltaice - Sera 
Pantelimon, Sector 2, Bucureşti " şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu 

următorul cvorum: DA - 14, NU - 9, ABŢ- 3, NU VOTEAZĂ - O. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile-Silviu, Neclelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Calotă Constantin-Emilian, Constantin Mihai , 

Dincă Adrian, Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cristine i, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru, Să ftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat p1111ct11/ nr. 26, proiectul de IIotlirâre privind actualizarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general la faza Proiect tehnic de execuţie 
pentru proiectul „Reabilitarea şi modernizarea imobilului - Grădiniţa nr. 280 ", obiectiv 

finanţat prin P. OR 2014-2020 - cod SMJS 124314, aprobaţi prin H. C. L. Sector 2 nr. 

187I2018, cu modificările şi completările ulterioare 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Dna. Lăzăroiu este membră în Consiliul de administraţie. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şedinţă : Obiectiv 

finanţat prin POR 20 14-2020, aprobat prin HCL Sector 2, 187/2018 cu modificările ş i 

completările ulterioare. Domnule Calotă , vă rog! 

Domnul consilier local Calotă Constantin Emilian: D omnule preşedinte, Domnule 

Primar, o să profit de prezenţa proiectantului , că am în ţe les de la domnul director că este 

aici proiectantul pe structuri ş i aş vrea să ştiu ele ce s-a suplimentat suma cu aproape 3 

milioane de le i. Am mai găsit o eroare în proiect, dar am discutat cu dl. proiectant ş i cu 

dl. director, o să rezolve între timp. Este o eroare material ă, spe r eu, din le i s-a 

transformat în euro. Aş vrea să ne explice cil. proiectant de ce s-a ajuns Ia o sumă atât de 

mare după rea lizarea proiectului tehnic în 2002, venim acum î n 2024 cu trei v irgulă ceva 

milioane le i în plus. 

Domnul Tănase Emil, proiectant: Bună ziua, îmi cer scuze să nu fiu plecat chiar 

prea departe . Emil Tănase mă numesc. Sunt proiectant de rezi s tenţă pentru Grădiniţa 280. 

O să reziste la mai bine de 9° aşa cum este gândit acum, aş z ice la mai b ine de 9°. 

Domnul consilier local Ca lotă Constantin E milian: Dl. inginer, un scurt istoric, 

acum aţ i ajuns la acea stă sumă ş i de unde aţ i preluat dvs . proiectul? Cum aţ i ajuns la 
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această sumă ş i când s-a făcut expertiza? De ce s-a făcut expertiza? Ca să înţelegem ş i 

noi de ce 3,7 milioane în plus. 

Domnul Tănase Emil, proiectant: Iniţial a fost implicat un alt expert de undeva din 

Iaş i. Acel expert se pare că nu prea a ştiut nişte lucruri despre anumite grădiniţe, structuri 

de grădiniţe făcute pe vremea lui Ceauşescu pe aici, prin Bucureşti, respectiv Sectorul 2 

ş i 3, în sensul că au scăpat de pe la proiect Bucureşti nişte grădiniţe, vreo 7, 8 sau 10 

bucăţi la număr, nu prea se ştiu ele pe unde sunt, acum se descoperă, ni şte grădiniţe care 

pentru ele s-au folosit e lemente de BCA armată, folosite ca structură el e rez i stenţă . Le-au 

denumit inginerii la momentul respectiv diafragme moi , structuri cu diafragme moi. Au 

fost o nenorocire. Au fost găs ite puţin câte puţin, s-au tot găsit grădiniţe le astea. Grădiniţa 

280 are ghinionul să fie una dintre e le, iar inginerul din Iaş i nu a ştiut despre acest lucru. 

Nu şi-a dat seama că vorbeşte de o grădiniţă cu BCA armată ca pereţi ele rezi stenţă. La 

momentul la care au început lucrările s-au făcut descoperirile acestea, a tot intervenit. Eu 

am preluat de la el toate decopertările, tot ceea ce s-a investigat. El s-a cam speriat un pic 

ş i a fost foarte drastic în momentul în care a observat acei pereţi de BCA armată, inclusiv 

planşele sunt de BCA armată. A fost foarte drastic şi de neînţeles. Dintr-o dată a refuzat 

o rice fel de comentariu, orice fel de colaborare ş i a zis domnule, grădini ţa asta trebuie 

dată jos, demolare totală. RS 1 nici n-ar fi trebuit să mai existe, dat jos şi reconstruiţi. Vă 

daţi seama ce însemna chestia asta într-o situaţie în care lucrările erau deja începute, era 

un proiect demarat, nu mai vorbim de costurile de înlocuire ale acestei clădiri . În 

momentul în care acest expert a refuzat să mai colaboreze, a fost momentul în care eu am 

preluat, împreună cu expertul Zefir Apostol, am preluat această lucrare ş i asta pentru că 

am mai păţit chestia asta. A m colegi care s-au întâlnit cu s i tuaţ ia asta ş i am avut 

beneficiul ele a mai trece o dată prin problemele astea undeva în Sectorul 3, motiv pentru 

care am reluat tot procesul recalculată ş i de data aceasta luată în considerare. C hiar acea 

BCA armată aşa nenorocită cum e, am luat-o în considerare ş i se pa re că nu e chiar atât 

de rea constructia asta, adică a iesit un RS-2 fată de RS-l cât o aruncase asa din burtă 
' ' ' ' 

expertul din laş i , motiv pentru care a devenit fezabilă so luţia ele consolidare prin 

introducerea unor diafragme de beton în interiorul construcţiei pentru a prelua rolul 

pereţilor care nu mai au cum să mai facă faţă ş i atunci în sine intervenţia cea mai mare în 

asta constă. S-au introdus ni şte pereţi de beton în construcţ ie în anumite e lemente che ie. 

Costul suplimentar pe care l-aţi văzut ca ş i indicator este strict asociat acestor intervenţii . 

Domnul consilier local Calotă Constantin Emilian: Dori ţ i să completaţ i ceva 

domnul Director? 

Domnul Gârbu Bogdan Alexandru , Director General DGAPI Sector 2: Aş ci ori, 

dacă se poate, o completare, dacă îmi permi teţi, dl. preşed inte? Această grădiniţă a fost 

construită imediat după cutremurul din 77, iar pe l ângă faptul că poate nu au fost folosite 

cele mai bune materiale în momentul respectiv, ţinând cont de criza în care ne aflam clupă 

acest cutremur, muncitorii poate nu au fost cei mai buni, fii nd cei luaţi din cu forţa din 

puşcării , iar pe motivul ăsta s-au găs it ş i nişte vicii d in procedura ele execu ţ ie, ni ş te vic ii, 

să spunem, destul de grave, în sensul în care o poate din fundaţie lipseşte. Adică ă sta este 
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doar un exemplu, iar în contextul actual să nu uităm că este finan ţată 98% prin POR, 

fi nan ţa rea prin POR este as igurată pentru consolidare, reabilitare, modernizare ş i inclusiv 

dotare ş i aş vrea să punctez aceste lucruri , cred că sunt importante în contextul luării unei 
decizii în consecinţă . Mul ţumesc. 

Domnul consilier local Ca lotă Constantin Emilian: Domnule director, vreau doar 
să-mi confirmaţi că această sumă pe care dvs. o suplimentaţ i va fi achita tă de către 

bugetul local, nu din POR. Vreau doar să-mi confirmaţi şi rnai mult decât atât, aş vrea să 

în ţe l eg ce demersuri aţ i făcut dvs. împotriva primului expert, pentru că înţe l eg că nu ş i-a 
făcut treaba. Înţe leg că prima expertiză a fost făcută, cu ghilimelele de rigoare, la mişto ş i 
proiectul nu a fost făcut aşa cum trebuie ca să finanţăm 90% din POR sau 99% cât 

spuneţ i dvs. Aş vrea să înţeleg acest fenomen ş i să înţeleagă oamenii că dau banii din 

bugetul local. 

Domnul Gârbu Bogdan Alexandru, Director General DGAPI Sector 2: Legat de 

primul expert, dvs. şti ţi foarte bine, fiindcă sunteţi în domeniu, legat de primul expert 
toate aceste erori de execuţ ie, precum ş i lucrurile exact cum sunt ele, le putem găs i doar 

după ce desfacem clădirea ş i de abia atunci putem avea o imagine fi de l ă. dvs. şti ţi foarte 
bine acest lucru. Până nu avem aceas tă imagine fide lă, nu putem avea o expertiză cu 

adevă rat. 

Domnul consilier local Ca lotă Constantin Emilian: Păi, domnul director, aveţi o 

expertiză sau o contraexperti ză, mai degrabă ! 

Domnul Gârbu Bogdan Alexandru, Director General DGAPl Sector 2: 

Dumneavoastră în toate expertizele pe care l e-aţ i avut sau le-aţ i făcut I 00% au fost la fe l? 
Adică din 7 încercări sau din 12 încercă ri , cu s iguranţă aţ i descoperit că l i pseşte o parte 

din fundatie? 
' 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : O 

să fac eu efortul să văd dacă acest fu rnizor va primi. O să văd dacă primeşte certificat 

negativ sau dacă are raport negativ sau nu? O să cer domnului Director General să-mi 

transmită fe lul în care se încheie acest contract. Dacă primeşte evaluare negat i vă , atunci 

va fi di fic il să preia alte contracte din administraţia publică ş i , evident, o să vedem ce se 

în tâmplă mai departe din punct de vedere juridic. 

Domnul consilier local Ca lotă Constantin Emilian: Aici voiam să ajung că nu este 

necesar, mă rog, nu este sufic ient doar un simplu calificativ negativ. Aici vorbim de nişte 

bani care apar în procesul de investi ţie ş i bani care am fi putut să- i luăm de la Uniunea 

Europeană nu să-i dăm din bugetul local. Mul ţumesc. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 

Banii de la Uniunea Europeană o să-i luăm . Singura chestie es te că nu ştiu, la proi ectanţ i 

ş i la structuri şti ş . a.m . d . dar şt iu că există as igurăr i profesiona le care pot să plătea scă în 

cazul în care proiectantul greşeşte ş i vom vedea dacă este cazul în această speţă . 

Se supune la vot, p1111ct11/ ur. 26 proiectul de /10tlirâre privind actualizarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general la faza Proiect tehnic de execu/ie 



pentru p roiectul „ Reabilitarea şi modernizarea inwbilului - Grădiniţa nr. 280 ", obiectiv 

finan/al p rin P. OR 2014-2020 - cod SMIS 124314, aprobaţi prin H. C. L. Sector 2 nr. 

1871 2018, cu modificările şi completările ulterioare şi aprob{lf de către Consiliul Local 

Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, NU - 7, ABŢ- 2, NU VOTEAZĂ - 2. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Ele na, Croitoru Angel , Mate i 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pe llegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virg iliu-Gabriel, C atone M agdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Calotă Constantin-Emilian, Constantin Mihai, 

Georgescu Elena-Danie la, Iliescu Constantin Cristine i, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru. 

NU VOTEAZĂ: - Săftoiu Elwis-C laudiu, Lăzăroiu Ioana Geta. 

Se consemnează votul verbal a doamnei consilier local Pasciuc Paula: 

ÎMPOTRIVĂ. 

Este prezentat p1111ct11I nr. 27, proiectul de hotlirâre pentru modificarea şi 

completarea H. C. L. Sector 2 nr. 281128.06.2023 privind aprobarea devizului general şi a 

indicatorilor tehnico-economici actualizaţi la faza Proiect Tehnic, la obiectivul de 

investiţii „ Construirea de locuinţe nZEB plus pentru tiner i - Bulevardul Basarabia nr. 

151" 

Se supune la vot, punctul nr.27 proiectul de hotllrâre pentru modificarea şi 

completarea H. C.L. Sector 2 nr. 281128. 06. 2023 privind aprobarea devizului general şi a 

indicatorilor tehnico-economici actualizaf i la faza Proiect Tehnic, la obiectivul de 

investiţii „ Construirea de locuinţe nZEB plus p entru tineri - Bulevardul Basarabia nr. 
151 " şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, NU - 8, 

ABT - 3, NU VOTEAZĂ - O. 
J 

C onsilierii locali a i Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croi toru Angel, Matei 

Vas ile-Silv iu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pelleg rini Marius-Ovidiu, 

Predescu Mate i-Petre, Waspusch Virg iliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela F lorina. 

ÎMPOTRIVĂ : - Anghel Florin, Ca lotă Constantin-Emilian, Constantin Mihai, 

Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cris tine i, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasc iuc 

Paula, Popescu Lenuţa . 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu A lexandru , Săftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -



Se consemnează votul verbal a doamnei consilier local Pasciuc Paula: 
ÎMPOTRIVA~. 

Este prezentat punctul nr. 28, proiectul de /10t<lrâre p rivind realizarea unor lucrări 

de amenajare a terenului ciferent imobilului din str. Ramuri Tei nr. 22, sector 2, 

Bucureşti 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Vreau să în treb ş i eu ceva. E cu terenul 

ăsta care ... Cine-l amenaj ează, ADP-ul, nu? Numărul 28, amenajare teren. Î l amenaj aţ i 
pentru a rămâne un spaţiu public cu acces pentru tot public ul nelimi tat sau vreţ i să faceţi 

ni ş te locuri de parcare, sau ce? A, cu acces? 

Domnul Drugău Alin, Director General ADP Secto r 2: Pentru toţ i cetăţenii 

Sectorului 2 ş i ne vom asigura că aşa se va întâmpla. 

Se supune la vot, punctul ur.28 proiectul de hotlfrâre privind realizarea unor 

lucrări de amenajare a terenului aferent imobilului din sir. Ramuri Tei nr. 22, sector 2, 

Bucureşti şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 15, 

NU - 7, ABŢ - 3, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chi rilă A lexandra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile-Silviu, Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrini Marius-Ovid iu, 

P redescu Mate i-Petre, Waspusch Virg iliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, N icolescu Claudiu, Popescu Lenuţa, Feraru Cosmin, Io rdache Isabela Florina. 

ÎMPOTRJVĂ: - Anghel Florin, Ca l otă Constantin-Ern ilian, Constantin M ihai, 

Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Toana Gela, Pasc iuc 

Paula. 

ABŢINERE: - Fero iu D um itru S ilv iu, Dinu A lexandru, Săftoiu Ehvis-Claudiu. 

N U VOTEAZĂ : -

Este prezentat punctul nr. 29, proiectul de hot<lrâre privind solicitarea acordului 
Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru imputernicirea expresă a 

Consiliului Local al Sectorului 2 de a hotărÎ cu privire la partic iparea şi derularea 

„ Misiunii I 00 oraşe inteligente ş i neutre din punct de v edere climatic până În anul 

2030 ", iniţiativă a Comisiei Europene demarată în cadrul Programului Orizont E11ropa 

Se supune la vot, p1111ct11l 11r.29 proiectul de l10tlirâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municip iul11i Bucureşti pentru împuternicirea expresă a 

Cons iliului Local al Sectorului 2 de a hotărÎ cu privire la participarea şi derularea 

„ Misiunii 100 oraşe inteligente şi neutre din punct de vedere climatic până În anul 
2030 ", in ifiativă a Comisiei E11rope11e demarată În cadrul Programului Orizont E11ropa 
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şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, NU - 8, ABŢ 

- 2, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasi le-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Ca l otă Constantin-Ernilian, Constantin Mihai, 
Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cristi nei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 
Paula, Popescu Lenuţ"a. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis-C laudiu. 
NU VOTEAZĂ : - Dinu Alexandru. 

Se consemnează votul verbal a doamnei consilier local Pasciuc Paula: 
ÎMPOTRIVA~. 

Este prezentat punctul nr. 30, proiectul de !totărâre privind aprobarea Actului 

Adiţional nr. 1 la Acordul de Parteneriat încheiat între Sectorul 2 al Municipiului 

Bucureşti, Grădiniţa nr. 137 şi Direcţia Generală pentru Administrarea Patrimoniului 

JmobWar Sector 2, pentru realizarea proiectului „ Servicii de educaţie timpurie 

complementare pentru Grădini/a nr. 137 din Sectorul 2, Bucureşti", precum şi pentru 

modificarea şi cornpletarea H. C.L. Sector 2 nr. 11412023, cu modificările şi completările 

ulterioare 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Dl. Matei Silviu este în Consiliul de administraţ ie. 

Se supune la vot, punctul nr.30 proiectul de !totlirfi.re privind aprobarea Actului 

Adiţional nr. 1 la Acordul de Parteneriat încheiat între Sectorul 2 al Municipiului 

Bucureşti, Grădini/a nr. 137 şi Direcţia Generală pentru Administrarea Patrimoniului 
i mobiliar Sector 2, pentru realizarea proiectului „ Servicii de educaţie timpurie 

complementare pentru Grădiniţa nr. 137 din Sectorul 2, Bucureşti ", precum şi pentru 

modificarea şi completarea H. C.L. Sector 2 nr. 11412023, cu modificările şi completările 

ulterioare şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvornm: DA - 19, 

NU - 2, ABŢ- 3, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius-Ovidiu, Predescu Matei

Petre, Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache Adrian, Nicolescu 

Claudiu, Anghel Florin, Ca lotă Constantin-Emilian, Constantin Mihai, Georgescu Elena-
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Danie la, li iescu Constantin C ristinei, Popescu Lenuţa, Feraru Cosm in, Iordache Isabela 

Florina. 

ÎMPOTRIVĂ : - Pasciuc Paula, Lăzăroiu Ioana Geta. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silv iu, Dinu A lexandru, Săftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: - Matei Vasi le-Silviu. 

Se consemnează votul verbal a doamnei consilier local Pasciuc Paula: 

ÎMPOTRIVĂ. 

Este prezentat punctul nr. 31, proiectul de ltotlfrâre p entru actualizarea 

prevederilor art. 4 fit. (b) din Anexa nr. 1 la Hotărârea C onsiliului Local Sector 2 nr. 

142105. 04.2023 privind aprobarea Metodolog iei de emitere a "Autoriza/iei privind 

desfăşurarea activităfilor prevăzute de grupele CAEN 561 - restaurante, 563 - Baruri ş i 

alte activităţi de servire a băuturilor şi 932 - Alte activităţi recreative şi distractive, pe 

raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 

Se supune la vot, punctul nr.31 proiectul de hotărâre pentru actualizarea 

prevederilor art. 4 fit. (b) din Anexa nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local Sector 2 nr. 

142105. 04. 2023 privind aprobarea Metodologiei de emitere a "Autorizaţiei privind 

desfăşurarea activităţilor prevăzute de grupele CAEN 561 - restaurante, 563 - Baruri şi 

alte activităfi de servire a băuturilor şi 932 - Alte activităţi recreative şi distractive, p e 

raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 

cu unnătorul cvorum: DA - 14, NU - 8, ABŢ - 3, NU VOTEAZĂ- O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă A lexandra Ele na, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-A ndre i, Pe llegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch V irgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta , Costache 

Adrian, N icolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Georgescu Elena-Danie la, Popescu Lenuţa , A nghel Florin, 

Lăzăroiu Ioana Geta, Iliescu Constantin Cristine i, Constantin Mihai, Ca l otă Constantin

Emilian, Pasc iuc Paula. 

ABŢINERE: - Fero iu Dumitru Silv iu, Dinu A lexandru, Săfto i u Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat p1111ct11l 11r. 32, proiectul de h otlirâre privind acordarea unui sprijin 

financiar pentru Parohia Parcul Călăraşi, Bulevardul Basarabia nr. 2, sector 2, 

Bucureşti (Situa/ia de lucrări nr. 2, din Contractul nr. 60107.1 1. 2023) 

Se supune la vot, punctul nr.32 proiectul de hotifrâre privind acordarea unui 

sprijin financiar pentru Parohia Parcul Că!ămşi, Bulevardul Basarabia nr. 2, sector 2, 

Bucureşt i (Situa/ia de lucrări nr. 2, din Contractul nr. 60107. J J.2023) şi aprobat de către 
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Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 21, NU - 1, ABŢ - 3, NU VOTEAZĂ 
- O. 

Consilierii locali a i Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virg iliu-Gabriel , Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Calotă Constantin-E milian, Constantin Mihai , Georgescu 

Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cristine i, Lăzăroiu Ioana Geta, Pasciuc Paula, Popescu 

Lenuţa, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - A nghel Florin. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru, Săftoiu Elwis-Claudiu . 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 33, proiectu/ de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 3130. O I. 2019, astfel cum a fost 

modificată şi completată prin Hotărârea Consiliului Local Sector 2 nr. 246124. 07.2022 

privind stabilirea unor nonnative de cheltuieli la nivelul autorităţilor administraţiei 

publice ale Sectorului 2 

Se supune la vot, punctul nr.33 proiectul de ltotârâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 3130. O 1.2019, astfel cum a fost 

modificată şi completată prin Hotărârea Consiliului Local Sector 2 nr. 246124. 07.2022 
privind stabilirea unor normative de cheltuieli la nivelul autorităţilor administra/iei 

publice ale Sectorului 2 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA - 22, NU - O, ABŢ - 3, NU VOTEAZĂ - O. 
Consi lierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă A lexand ra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcu ţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virg iliu-Gabrie l, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Anghel Florin, Ca lotă Constantin-E milian, Constantin Mihai , 

Georgescu E lena-Danie la, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuţa, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru S ilv iu, Dinu A lexandru, Săftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal a doamnei co11silier local Pasciuc Paula: PENTRU 

P1111ct11/ 11r. 34, proiectul de /10tlirâre pentru aprobarea Regulamentului de 

atribuire a locurilor de parcare pe bază de abonament în parcările publice de pe raza 

Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti aflate În administrarea ş1 exploatarea 
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Adn1inistrafiei Domeniului Public Sector 2 A FOST RETRAS DE PE ORDINEA DE 

ZI. 

Este prezentat punctul nr. 35, proiectul de l10tlirâre privind rectificarea bugetului 
general consolidat al Sectorului 2 al Municipiului Bucureş ti pe anul 2024 

Doamna E lena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

La acest proiect a fost formulat un amendament care a fost postat astăz i pe s ite şi 

comunicat cu urgenţă ş i domnilor Consilieri locali . Vă rog să confirmaţi că aţi luat 

cunoştinţă de conţinutul acestuia, dacă nu va fi prezentat. 

Domnul consilier local Panaitescu Tudor Andrei: Confirm! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Am ş i eu o întrebare! Luna trecută 

am aprobat bugetul. Luna aceasta aprobăm o rectificare bugetară. Ce s-a schimbat de luna 

trecută, faţă de luna aceasta ele este nevoie după o lună de rectificare bugetară? Nu a fost 

corect făcut bugetul? Explicaţi-ne ş i nouă, vă rog frumos, în I inii mari, dacă se poate dl. 

Primar, de ce este nevoie de atât de multe rectificări? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, da. Să ştiţi că m-am întrebat şi eu de ce, atunci când a fost propusă rectificarea, am 

întrebat, am z is chiar aşa imediat? Răspunsul este foarte simplu, acel credit care s-a făcut, 

s-a aprobat acum un an ş i jumătate, avea nevoie de aprobarea Comis iei de Aprobarea 

Împrumuturilor Locale, CAIL. De aceea la bugetul iniţial, p entru că nu aveam aprobarea 

CAIL nu a putut fi inclus în buget. Ulterior adoptării bugetului a fost aprobat în CAlL 

tragerea pentru banii aceia clin credit ş i drept urmare străzi le aferente creditului pot fi 

executate din aceşti bani. La momentul adoptării bugetului nu exista aprobarea comis iei 

ele aprobare a împrumuturilor locale, acum exi stă. Ăsta este motivul principal şi dacă tot 

a existat acest motiv principal, s igur că au m ai existat şi ni şte mici ajustări la nevoile 

existente, de exemplu, nu ştiu , s-au aprobat ni şte indicatori pentru ha la terminal ş i atunci 

a fost actualizată ş i acolo suma ş.a.m . cl. Asta este motivul , mulţumesc . 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Dacă se poate, îmi spuneţi ş i mie vă 

rog cât am plătit pe dobânzi la creditul luat, vă rog frumos, dacă ştie cineva ele Ia 

economic ş i cât o să plătim anul acesta? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: A 

nu cred că a calculat c ineva fix asta, dar promit să răspund Ia acest luc ru ş i încerc să 

transmit către consilie rii locali cât s-a plătit Ia c redit, dar vă atrag atenţia că serviciul 

datorie i Sectorului 2 este unul dintre cele mai scăzute clin Bucuresti. Asta stiu„. 
' ' 

Domnul cons ilier local Feroiu Dumitru Silv iu: Dar asta nu-i datorită dvs. Ca să ne 

înţe legem, asta e, că aşa ar trebui să fie. Deci asta e un luc ru bun, clar la ce excedent nu 

prea avea ţi nevoie de creditul ăsta ! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Mul ţumesc frumos domnul 

preşedinte . E u am o explicaţie pentru toate aceste rectifi căr i ş i vor fi rectificări vă asigur 

clin lună în lună, pentru că cil. Primar şti e că va pierde alegerile cu brio ş i nu vrea să- i mai 
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lase noului primar, care va veni din 27 septembrie bani să îşi dezvolte proiectele. Ăsta 
este răspunsul pentru toate rectificările bugetare care Ie face primarul. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Dl. Iliescu eu vă contrazic. N-a fost 

în stare să cheltuie banii nici până în septembrie, n-o să-i cheltuie, tot acolo o să-i 

găsească ş i viitorul. 

Se supune la vot, amendamentul executivului nr. 1398127.03.2024 la punctul 
nr.35 proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului general consolidat al 
Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2024 şi aprob({/ de către Consiliul Local 
Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, NU - 8, ABŢ- 3, NU VOTEAZĂ- O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Ele na, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrini Marius-Ovidiu, 

Predescu Mate i-Petre, Waspusch Virg iliu-Gabrie l, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Calotă Constantin-Emil ian, Constantin Mihai, 

Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuţa. 

ABŢlNERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru, Săftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Se supune la vot, cu ({11le11da111e11t punctul nr.35 proiectul de /10tărâre privind 
rectificarea bugetului general consolidat al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe 
anul 2024 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 14, 

NU - 8, ABŢ - 3, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Ele na, Croitoru Angel, Mate i 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrin i Marius-Ovidiu, 

Predescu Matei-Petre, Waspusch Virg iliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela F lori na . 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Ca lotă Constantin -Ernilian, Constantin Mihai , 

Georgescu Elena-Danie la, Iliescu Constantin Cristine i, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuţa. 

ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silv iu, Dinu Alexandru , Săftoiu Elwis-Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal a doamnei consilier loco/ Catone Magdalena-Marta: 
PENTRU 

Domnul consilie r local Calotă Constantin Emilian: Domnule preşedinte, Domnule 

primar, aşa cum v-am ob işnuit de fiecare dată , am avut obi ecţii la indicatorii tehnico-
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economici de Ia amenaj ări străz i , grădin i ş . a.m . d . pentru că. av eţ i scăpări , de asta vreau să 

vă atrag atenţ ia că la proiectul de amenaj are a Grădin i i Urbane Tuşnad s-au greş it 

indicatorii tehnico-economic i. Cel puţin aşa am înţeles eu ş i aş vrea să reveni ţ i cu acest 

proiect în Consiliu Local, nu să-l aşteptăm Ia faza PT cu a lte actua lizări ascunse. Da, 

reveni ţ i cu acest proiect, ştiţi foarte bine despre ce vorbesc! Aţi primit ş i dvs. mailul , 

probabil de la cetăţeanul care s tă pe strada Tuşnad ş i l-a interesat expres acest proiect. 

Mi-a trimis email personal ş i a făcut această observaţi e ş i îi dau perfectă dreptate. Dacă 

nu l-aţi primit, vă dau eu un forward ş i vă rog să vedeţ i desp re ce este vorba. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Munic ipiului Bucureşt i : 

Dacă este vreo eroare, sigur! 

Domnul consilier local Ca lotă Constantin Emilian: O eroare destul de mări c i că ş i i 

s-a transmis că se va face rectificarea când se va veni cu proiectul tehnic. Greş it din 

punctul meu de vedere, pentru că indicatorii tehnico-economici la faza DALI se votează 

în Consiliul Local aşa cum sunt e i definiţi , C+M ş i valoarea de i nvest i ţ ie totală. În cazul 

de faţă, C+M a fos t greşit. Construcţii ş i montaj , pentru cine nu şt ie . Mulţumesc mult, iar 

a 2-a observaţi e tot de la un cetăţean am primi t. Ştim foarte bine că există ni şte stâ lpi 

autorizaţ i ş i nişte stâ lpi neautorizaţi. Înţeleg că stâ lpii pe care i-aţi utili zat dvs. în zonele 

centrale sunt de o altă culoare, un a lt standard , un a lt ST AS , nu ştiu ! Aveţi certificare 

pentru aceşti stâ lpi , aveţi a utorizaţ ie, mă rog, STAS-ul pe care îl utili za ţi pentru aceşt i 

stâ lpi a fost agreat de către toată lumea, se încadrează în legis laţ i e, nu se încadrează? Aş 

vrea să-mi răspundeţ i dumneavoastră? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşt i : 

Cuvântul ST AS mă zgârie pe ureche. A m auzit numai în pe rioada comunistă . Sper că 

acum a vorbit de normative! N u stiu dacă mai ex istă si se mai fo loseste STAS. , , ' 

Domnul consilier local Cal otă Constantin Emilian: Se fo loseste? Nu duceti în a ltă 
' ' 

directie că se fo loseste s i Normativ si STAS. 
' ' ' ' 
Domnul Radu-Nicolae M ihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Munic ipiului Bucureşti : 

Ha i deţi să spunem normativ totu şi! D in ce ştiu sunt două m odele de s tâ lp i şori , care sunt 

aprobaţ i sau sunt conform normativelor. D in ce ştiu eu se folosesc aceste modele, dar 

s igur o să adresez această întrebare ADP-ului, pentru că nu primarul decide modelul de 

stâlpi şor. 

Domnul consilier local Ca lotă Constantin E milian: Ca să fi e aşa, o clarificare 

normat i vă este la modul genera l în care încadrează mai multe STAS-uri. D a, STAS-ul 

este modali tatea prin care defineşt i un obiec t. Un obiect pe care tu î l proiectezi ş i îl pui 

acolo ş i are ni şte regl ementă ri , niş te fi şe tehnice STAS. Da, ca să nu ducem zona ele 

ST AS în a lte chestiuni. Ş i în tr- adevăr avem STAS-uri din perioada comun istă care sunt 

foarte bune. 

Domnul Radu-N icolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Munic ipiului Bucureşt i : 

În ţe leg că PSD-ul duce clorul perioadei comuniste? Am văzut ş i pe la un ministru acest 

lucru. 
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Domnul consilier local Calotă Constantin Emilian: Domnul Primar, vă place să 

politizaţ i chestiuni! Eu vorbesc aici de chestiuni tehnice, nu vorbesc de politică. Da, v-am 

atras atenţia, vă mai atrag încă o dată, vorbesc de chestiuni tehnice pe care nu prea le 

stăpâniţi , dar e bine să învăţaţ i de la oamenii profes ioni şti d in aparatul dvs. să le mai 

atrageţi atenţia din când în când, când greşesc. Şi eu o să ajut în sensul ăsta prin această 

intervenţie, aşa că în loc să-mi mulţumiţi , o duceţi într-o zonă politică, ceea ce nu-mi 

convme. 

Doamna consilier Popescu Lenuţa: Şi butonul roşu, poate vreţ i să-l schimbaţi în 

ga lben. Am mai avut noi un coleg care la urgenţă spunea, nu e bine buton roşu, trebuie să 

fie albastru, verde, numai că era roşu PSD-ul meu. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al M unicipiului Bucureşti: 

Da, cume colegul dvs. vedeţi! Acum numai ... că ş i galbenul se schimbă în roşu. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Am şi eu Interpelare vă rog, dacă se 

poate? 1 . 

Domnul consilier local Pelleg rini Marius OY,idiu, preşedinte.· de şedinţă: Domnule 
: ; '• 

Feroiu, văd că aveţi mâna ridicată? ' I . . ~-

Domnul consilier local Feroiu Dumitru SilviţE Dom11ule Primai:, ce să zic, am văzut 
. . . ' . 

sloganul dvs. că nu vă plac scurtăturile. Ţin să ~~ reamiritesc că aţi ajuns primar pe 
. ' 

scurtătură, că altfel n-ajungeaţi primar. Unu la niână)' Doi la mână, am înţeles că 

autorizaţiile le-aţi luat de la Capitală, dar am o întrebare de fapt, o rugăminte ş i o 

întrebare ş i o inte rpe lare ş i aştept răspunsul. Dacă dvs. aţ i plătit taxa de ocupare a 

domeniului public pentru corturile acelea, vă întreb pe dvs. calitate de preşedinte USR 

Sector 2? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: În 

calitate de preşedinte USR Sector 2, vă răspund da, am plătit acea taxă. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Vă rog frumos să-mi daţi şi mie 

exact locaţiil e ş i le cer primarului Radu Mihaiu să-mi trimită ş i mie exact locaţiil e ş i cât a 

plătit ş i pe ce perioadă în termen legal de l O z ile? Vreau şi e u să mă uit! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşti: 

Aproximativ 5.000 le i s-au plătit. Locaţiile au fost avizate de către Primăria Genera l ă. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Vreau ş i eu să văd pe câţ i metri 

pătraţi ş i câte z ile exis tă acea autorizaţ ie ca ş i cons ilie r local, ţinând cont că poate să fie 
. . ? aici un .. .. 

D omnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i: O 

să vă rog să adresaţi întrebarea aceasta către Primăria Genera l ă . 

D omnul cons ilier local Feroi u Dumitru Silviu: Nu, nu, eu v-o adresez dvs. Câţi bani 

aţi plătit ADP-ului? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşti: 

Am zis asta , nu s-a plătit ADP-ului. Când sunteţ i consilier local poate ar trebui să ştiţi ş i 

către c ine se plăteşte! Nu se plăteşte către ADP. 
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Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: N-aţi plătit către ADP? Bine, atunci 

o să mă adresez către Consiliul General să-mi trimită ş i mie, să vedem câţi metri pătraţi 

aţ"i ocupat şi cât aţi plătit? 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Dacă nu 

mai sunt interpelări, declar şedinţa închisă. Vă mulţumesc! 

Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinfă 
Pellegrini Marius-Ovidiu declară şedinţa închisă, la orele 18:00 drept pentru care s-a 
încheiat prezentul proces-verbal. 

PH.EŞED~TE DE ŞEnli\'Ti\, 

l'ELLEG IUi\'I i\IAIUUS-OVIDIU 

SECHF:TAR GEl\F.RAL 1 

Prezentul proces - verbal a fost aprobat cu următorul cvorum: O - DA, O - NU, O - ABŢ . , în şedin ţa 

ORDINARĂ a Consiliului Local al Sectorului 2 clin data de .......... . 

SAl'I .- l'\'SCl.Sl 
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